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Redacció

ACTUALITAT

El área de salud 01 es uno de los departamentos 
con mejores niveles de salud y la esperanza de 
vida de las mujeres, superior a la media de toda la 
Comunitat Valenciana.  Así, mientras las mjeres de 
la Comunitat viven de media 84,9 años, las mujeres 
del Maestrat y Els Ports lo hacen un año más de 
media, es decir, 85,9 años. Estas son algunas de las 
conclusiones expuestas por el director general de 
Investigación y Salud Pública de la conselleria de 
Sanitat, Manuel Escolano, durante la inauguración, 
el unes al mediodía, de la I Jornada de Salud 
Pública del departamento de Vinaròs, organizada 
por el Centro de Salud Pública de Benicarló.
Entre otros puntos fuertes de esta área, destacó 
que los embarazos no deseados y las tasas de 
aborto “son muy inferiores a la media de la 
Comunidad Valenciana” y también han disminuido 
“de forma importante” los brotes epidémicos. 
También se está haciendo un gran trabajo, según 
Escolano, en la promoción de la salud en la escuela 
y en cuanto a las tasas de mortalidad, en general 
los parámetros son mejores que en el resto de la 
Comunidad Valenciana.
Sin embargo, entre los puntos a mejorar del área, 

se destacó la superior mortalidad en cuanto 
a accidentes de tráfico en la población joven. 
“Tenemos que sentarnos con las fuerzas de 
seguridad y los alcaldes porque hay mucho que 
hacer en este sentido, es un ámbito de mejora que 
nos debe hacer reflexionar”, indicó.   
“La salud en este departamento es muy buena, 
aunque todo es mejorable”, concluyó. 
Durante la jornada, a la que asistieron profesio-
nales sanitarios y otros agentes de participación 
comunitaria del departamento de salud, se abor-
daron las diversas líneas de actuación que se de-
sarrollan en este ámbito y se presentó el funcio-
namiento del Sistema de Información en Salud 
Pública (SISP). Mediante este sistema la conselleria 
de Sanitat recoge, de forma telemática, exhaustiva 
y pormenorizada, indicadores clave para la vigilan-
cia y control de la salud en cada departamento.
Además, el papel de la “salud pública 2.0” o la 
cartera de servicios que se prestan en salud 
pública, fueron otros de los aspectos tratados 
durante el encuentro.
Escolano calificó el sistema de información y 
salud pública y la cartera de servicios como dos 

instrumentos de “vital importancia” para poder 
plantear estrategias y priorizar intervenciones en 
materia sanitaria. 
Respecto al sistema de información y salud 
pública destacó que la Comunidad Valenciana 
“es la única de la que dispone esta herramienta 
que consiste en agrupar información de distintos 
ámbitos, no sólo sanitarias, de tal forma que 
podemos conocer perfectamente el estado de 
salud de la población Comunidad Valenciana, y 
de cada uno de los departamentos y municipios”. 
Esta es además, según destacó Escolano, una 
información que permite comparar indicadores 
entre departamentos y también a nivel nacional, 
saber qué características tiene la población, de qué 
enferma o de qué se muere más, “y en base a esta 
información los profesionales y ayuntamientos 
podemos adaptar estrategias a las necesidades de 
cada departamento”. 
En cuanto a la cartera de servicios, es decir, qué es lo 
que se está haciendo en materia de prevención de 
enfermedades y protección de la salud, apuntó que en 
2012 hay unas 300 acciones en materia de prevención 
que deben realizarse en todos los ámbitos.

Les Regidories de Turisme i Ocupació de 
l'Ajuntament de Vinaròs posen a disposició 
d'empresaris i treballadors del sector turístic 
una nova eina pedagògica, encaminada 
a la millora de les competències de 
negoci i la innovació. El taller "Generació 
i comercialització de Models de Negoci 
Turístics Innovadors" se celebrarà en quatre 
sessions, els dies 22 i 29 de novembre i 13 i 
20 de desembre, amb un total de 16 hores 
lectives, a la sala d'actes de la Biblioteca 
Municipal de Vinaròs.
Els interessats a participar poden dirigir-se 
a les Regidories de Turisme i Ocupació de 
l'Ajuntament de Vinaròs.

El área 01 tiene uno de los mejores niveles de salud de toda la Comunidad Valenciana
Destaca la esperanza de vida de las mujeres del área como la más elevada 
Entre los puntos a mejorar, la superior mortalidad de jóvenes por accidentes de tráfico 

I Jornada de Salud Pública

Les Regidories de Turisme i 
Ocupació organitzen un nou taller 
per a empreses turístiques 
Es celebrarà en quatre sessions del 
22 de novembre al 20 de desembre

De izquierda a derecha, Amadeo Bellés, Manuel Escolano, Juan Bautista Juan y Fernando Puzo. El salón de actos del hospital se llenó en esta primera jornada  de salud pública
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ACTUALITAT

Redacció

El plazo de presentación de solicitudes para la 
gestión de los “huertos solidarios” ha finalizado y 
se han registrado un total de 53 peticiones, de las 
cuales un total de 30 han sido de desempleados, 
20 de jubilados y 3 de población en general. 

Ante la gran demanda existente, la concejalía de 
Empleo del Ayuntamiento de Vinaròs ha decidido 
aumentar hasta 75 el número de parcelas en 
oferta respecto a las 23 inicialmente previstas. Este 
incremento, según ha informado el edil del área, Juan 

Amat,  se ha debido a la ampliación en el número de 
parcelas en la finca “Pou de Mangrano”, pasando de 
23 a 35, y a que se ha habilitado una nueva finca en la 
avenida Juan XXIII (junto al IES Leopoldo Querol), con 
40 parcelas más. Esta medida hará que, finalmente, 
todos los solicitantes se han visto beneficiados con la 
adjudicación de la cesión de uso de un huerto por un 
plazo de dos años, prorrogables de año en año hasta 
un máximo de dos prórrogas.
La delimitación de parcelas se realiza mediante 
postes de madera y cuerda. Cada parcela dispondrá 
de boca de riego y agua. La tierra ha sido labrada 
y previa a la entrada de los usuarios se aplicará 
una capa de enmienda vegetal para mejorar las 
características de la tierra para el cultivo.
Amat ha destacado “el importante valor social de 
los huertos solidarios, ya que permitirá ocupar el 
tiempo de las personas a la vez que consiguen 
productos para el autoconsumo”. A su vez, apuntó 
que “favorecerán la creación de un tejido de 
nuevas relaciones y mejorarán la calidad de vida 
de los usuarios mediante una actividad física 
muy positiva para la salud”. También destacó el 
valor medioambiental de la iniciativa, ya que 
“posibilitará nuevos espacios verdes en los cuales 
el huerto será el protagonista”.

El Ayuntamiento de Vinaròs amplía la oferta de “Huertos Solidarios” 
Pone a disposición de los ciudadanos 75 parcelas de 50 m2, de las cuales 53 ya han sido adjudicadas

La regidoria d'Obres i Serveis de l'Ajuntament de 
Vinaròs està ultimant la instal·lació, en la plaça de 
Sant Telm, dels que seran els primers contenidors 
soterrats del renovat passeig marítim. 
La nova illa constarà de cinc contenidors de 
reciclatge. Aquesta era una de les reivindicacions 
dels veïns, comerços i restaurants d'aquesta zona 
de la localitat, que no disposaven de contenidors 
pròxims als seus domicilis. L'estiu del passat any, 

des de l'equip de govern de l'Ajuntament de 
Vinaròs ja es va lamentar que no s'hagués tingut 
en compte la instal·lació de contenidors soterrats 
en el projecte del passeig i la “mala imatge” que 
donaven els contenidors de superfície. Es va 
anunciar llavors que s'estudiarien solucions a la 
falta d'illes de contenidors soterrats en tota la 
franja del renovat bulevar, on conviuen comerços, 
veïns i restaurants. Una de les primeres mesures 
provisionals que es van adoptar en aquest moment 
va ser destinar recipients específics de recollida 
selectiva per al reciclatge del vidre que es genera 
en els negocis hostelers de la zona. 

Més contenidors 
L'Ajuntament preveu que quan surti el nou concurs 
de recollida de residus, l'empresa adjudicatària 
haurà de col·locar els contenidors en el carrer dels 
Ànimes –on ja existeix una preinstal·lació- , mentre 
que una altra bateria de contenidors està prevista 
en la zona on se situa l'escultura de Costa i Borràs. 
“D'aquesta forma tindrem contenidors en el port, 
en Costa i Borràs, Sant Telm, Ànimes i l'inici de Fora 
Forat, amb la qual cosa la distribució serà uniforme 
en tot el passeig”, va concloure Gandia.

L'Ajuntament instal·la la primera illa de contenidors 
soterrats del passeig a la plaça de Sant Telm 

El regidor de Cultura de l'Ajuntament de Vinaròs, 
Lluís Gandía, ha informat sobre la nova campan-
ya de promoció del “Voluntariat pel Valencià” 
que s'ha iniciat un any més des del Gabinet de 
Normalització Lingüística. Gandía ha assenyalat 
que “amb aquesta campanya de voluntariat es 
tracta que persones que parlen valencià habi-
tualment ajudin a persones que no l’utilitzen o 
que els costa emprar-lo que millorin les seves 
capacitats i així fomentar entre tots, en ambients 
distesos, l'ús de la nostra llengua.” 
L'única condició per a participar en “el 
Voluntariat pel Valencià” consisteix en adquirir 
el compromís de realitzar un mínim de 10 
sessions d’una hora cadascuna d'elles on el 
voluntari i la persona que desitja aprendre 
“queden per a parlar en valencià del que 
desitgin i on vulguin elles”. Gandía ha destacat 
que “no cal que el voluntari tingui cap titulació 
específica com molta gent creu, només fan 
falta ganes i il·lusió per transmetre i ajudar a 
utilitzar la nostra llengua a persones que no la 
usen habitualment per diferents motius.” 
Totes aquelles persones interessades a participar 
en aquest programa de voluntariat poden dirigir-
se al Gabinet de Normalització Lingüística, situat 
en la primera planta del pirulí, i des d'allí se'ls infor-
marà de com fer-se “Voluntari pel Valencià”.

Gandía: “El nostre compromís amb la 
potenciació del valencià és ferm” 

S'obre el període d'inscripció 
per al programa de “Voluntariat 
pel Valencià” 
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Redacción

La Diputación de Castellón ha acordado con los 
municipios más turísticos la estrategia e imagen que 
se ofrecerá de la provincia en la próxima edición de 
Fitur en una reunión que mantuvieron el pasado lunes. 
Andrés Martínez, vicepresidente de la Diputación 
y responsable del área de Turismo, presidió este 
encuentro, en el que también estuvieron el diputado 
de Turismo de Interior, José Pons, y medio centenar 
de alcaldes y concejales de turismo.
Siguiendo la estrategia establecido ya en 2012 
por la Diputación, la Generalitat Valenciana ha 
decidido homogeneizar la oferta autonómica 
dentro de una misma imagen de marca. Este 
será el ‘paraguas’ bajo el que se cobijará tanto las 
diferentes ofertas de los patronatos de turismo, 
como el de la provincia de Castellón, como la de 
los diferentes ayuntamientos. 
De esta forma, en la reunión se ha acordado que 
en la próxima edición de Fitur, la provincia de 
Castellón pasará de comercializar por municipio 
a comercializar por producto turístico destacando 
los siguientes productos: costa y náutica; turismo 
de interior; turismo familiar; turismo de salud; 
turismo de golf; festivales; y  turismo deportivo.
“Pocos son los turistas que van y por ver un 
mostrador eligen un destino de vacaciones. Por 
eso, hoy en día más que nunca tenemos que hacer 
fuerza todos de forma conjunta, y promocionar 
toda esa extraordinaria oferta complementaria 
que tenemos de interior y costa, fusionando 
productos y actividades más que destinos”, ha 
explicado Andrés Martínez.

Espacios propios para reuniones de las empresas
Las empresas contarán con espacios propios para 
reuniones los días de profesionales (miércoles, 
jueves y viernes), mientras que los días dirigidos 

a cliente final (sábado y domingo) se habilitarán 
por primera vez una zona outlet. Las empresas de 
Comunitat Valenciana que lo deseen podrán tener 
sus ofertas para vender directamente a cliente 
final, especialmente al mercado madrileño.
Asimismo, los municipios castellonenses contarán con 
espacio de show-cooking para realizar degustaciones 
gastronómicas de productos locales, para incentivar el 
turismo gastronómico, cada vez más intenso.
Además, se va a intensificar más la acción promo-
cional, pensando más en los grandes compradores 
que en el turista particular y “habrá una novedad, 
que es que las empresas turísticas tendrán un 
papel determinante en la feria para que puedan 
comercializar sus productos, sus hoteles, estable-
cimientos, su oferta, dando un paso adelante de la 
promoción a la comercialización”, ha asegurado el 
vicepresidente de la Diputación.
Al reducir la Conselleria de Turismo el espacio 
promocional, el Patronato Provincial de Turismo va 
a disponer de 190 metros cuadrados, en los que se 

va a dar especial relevancia a la acción promocional 
directa, para conseguir una mejor comercialización 
de toda la oferta de actividades que ofrezcan 
empresas y ayuntamientos provinciales.
“Hemos estudiado, técnicamente, cómo priorizar el 
espacio en los 190 metros para conseguir tener un 
lugar en el mercado del año que viene de la mano 
de productos como las playas y la oferta náutica, el 
turismo familiar, el de festivales, el de salud, de golf 
y deportivo. Pero sí tenemos claro que habrá un 
mostrador de información general, con especialistas 
que podrán informar a cualquier visitante”.
 Hay que recordar que la Comunitat Valenciana ha 
licitado por primera vez la construcción del stand 
de Fitur para todo el territorio con el objetivo de 
homogeneizar la imagen de marca que se traslade 
de toda la comunidad. Esto supone la reducción 
de los metros cuadrados de suelo con respecto al 
año pasado, de 2.700 a 1.600, con el objetivo de 
mejorar el retorno de los resultados por asistencia 
a esta feria con respecto a la inversión realizada.

· Acuerdan especializar la comercialización de los paquetes turísticos por productos en lugar de por municipios
· El Patronato de Turismo mejorará la acción promocional pese a disponer de menor superficie el conjunto de la Comunitat Valenciana

La Diputación consensúa con los ayuntamientos una imagen de marca y una 
oferta homogénea en Fitur



6

24 novembre 2012

Redacción

Redacción

ACTUALITAT

Els treballadors de CEMEX-Alcanar, on recordem 
treballen vora 50 obrers vinarossencs, van 
desplaçar-se fins Madrid, conjuntament amb els 
treballadors d’altres plantes de CEMEX a España,el 
dilluns 19 de novembre, per manifestar la seua 
protesta per les retallades que els portaran al carrer 

de manera imminent davant les oficines centrals 
d’aquesta empresa d’origen mexicà.
Per part dels afectats a CEMEX- Alcanar es va posar 
3 autobusos que van sortir de Vinaròs a les 3 de la 
matinada a la nit de diumenge a dilluns, un dels  
quals l’ocupaven els treballadors i familiars de la 
localitat. Tant els treballadors de La Ràpita, com 
d’Alcanar i Vinaròs van rebre el suport de regidors 
dels seus municipis. Per part de Vinaròs, els va 
acompanyar el regidor Lluís Batalla, d’Esquerra 
Republicana del País Valencià.
Arribats a Madrid i davant les dependències de 
CEMEX van anar arribant els treballadors de les 
diferents plantes fins un total de 400 manifestants 
en el moment de major protesta. Treballadors i 
treballadores de la mateixa séu de CEMEX també 
van baixar al carrer per donar suport als seus 
companys. Encara que l’empresa no va voler parlar 
amb cap representant dels treballadors, aduïnt 
que s’estava negociant bilateralment amb el 
Comitè dels treballadors i no volien interferir,sí van 

acceptar que una representació de les seues dones 
puguès parlar amb directius, com així va succeïr, 
encara que tampoc els van clarificar res.
 A última hora del matí, cap a les 12’45h, els regidors 
de La Ràpita, Josep Caparrós, d’Alcanar, Manel 
Martí i Miquel Sancho, i de Vinaròs, Lluís Batalla, 
van poder entrevistar-se amb el VicePresident 
de Recursos Humans de CEMEX –España, durant 
quasi una hora, i de l’entrevista es va poder 
extraure que les negociacions s’allargarien fins 
divendres 23, i no fins dimarts 20 de novembre, el 
compromís de l’empresa de revisar, si era possible, 
les condicions d’acomiadament, una mica més 
a l’alta de com s’estaven negociant, i la inclusió 
de manera vinculant a la  futura borsa de treball, 
no abans de 2 anys mínim,  per a CEMEX Alcanar 
de extreballadors de l’empresa als quals ara se’ls 
aplicaria l’ERO.
Per a donar suport als treballadors manifestants, va 
fer acte de presència el diputat a Madrid Joan Tardà, 
que s’havia reunit dies abans amb els empleats.

Los trabajadores vinarocenses de CEMEX Alcanar 
afectados por el ERE, han acordado en asamblea 
pedir la retirada de la moción presentada por el 
grupo municipal del PSPV-Vinaròs de apoyo a 
toda la plantilla de trabajadores de Cemex Alcanar 
“debido a la falta de sensibilidad mostrada hacia 
toda la plantilla de trabajadores, por parte del 
equipo de gobierno del PP-Vinaròs”.
Los trabajadores consideran en un comunicado“una 
falta de respeto hacia los afectados por este expe-
diente de regulación de empleo, la convocatoria de la 

sesión plenaria extraordinaria el jueves 22 de Noviem-
bre, 30 minutos antes del pleno ordinario, ya que el al-
calde, Juan Bautista Juan, era conocedor igual que los 
alcaldes de Sant Carles y Alcanar, de que nuestra lucha 
tiene como fecha límite el 23 de noviembre”. 
En este comunicado también han querido mostrar 
su “malestar con el equipo de gobierno de Vinaròs, 
al considerar inaceptable esta falta de compromiso 
que ha evidenciado el Alcalde hacia nosotros, sus 
vecinos, puesto que aunque él pertenezca al mismo 
partido que nos ha implantado esta brutal reforma 

laboral, no tiene que olvidar que él gobierna para 
hacer prevalecer los intereses de los vinarocenses 
por delante de los del Partido Popular”.
El comité de empresa también concluye mostrando 
su “gratitud con toda la gente del PSPV, puesto que 
desde el primer momento han estado interesán-
dose por nuestra situación y poniéndose a nuestra 
disposición para lo que nos hiciera falta, así como la 
presencia en Madrid del concejal de Esquerra, Lluís 
Batalla, y el apoyo público mostrado por parte del 
resto de grupos políticos de la oposición”.

El portavoz del equipo de gobierno del Ayunta-
miento de Vinaròs, Lluís Gandía, ha manifestado “su 
más absoluta sorpresa por el comunicado remitido 
por el Presidente del comité de empresa de CEMEX 
Alcanar y donde acusa al equipo de gobierno de Vi-
naròs de falta de sensibilidad ante el ERE presenta-
do por la empresa.”
Gandía ha indicado que “el representante de los 
trabajadores falta a la verdad de forma deliberada 
porque él más que nadie debería saber que nada 
más conocerse el ERE los Alcaldes de Vinaròs, 
Alcanar y Sant Carles se reunieron para coordinar 
las acciones a tomar designándose al alcalde de 
Alcanar por ser la ciudad donde está ubicada la 
planta como la persona que liderara el proceso.” 

Del mismo modo el portavoz municipal ha 
señalado que “el Alcalde, Juan Bautista Juan, 
ha mantenido reuniones con la Diputación y 
la Generalitat Valenciana a pesar de no tener 
ninguna competencia sobre la resolución de este 
ERE, pero como siempre ha hecho este equipo de 
gobierno preferimos trabajar que hacernos fotos 
demagógicas como sí han realizado otros partidos.”
Gandía también ha calificado de “inasumible” que 
el presidente del Comité de trabajadores de CEMEX 
“culpe a la actual reforma laboral de este ERE” pues 
“solamente tendría que preguntar a centenares 
de vinarocenses que se vieron afectados por ERE’s 
similares antes de la última reforma laboral, unos 
ERE’S que por supuesto no contaron con el apoyo 

del PSOE, partido al que ahora agradecen haberse 
realizado una foto, ni con ninguna convocatoria de 
pleno extraordinario.”
El edil ha remarcado que “ni en Alcanar ni en Sant 
Carles de la Ràpita se ha solicitado ningún pleno 
extraordinario, un hecho que refuerza todavía 
más la sensación de que en Vinaròs, parte de los 
trabajadores y el PSOE, se han puesto de acuerdo 
para atacar al equipo de gobierno con un tema 
que no es competencia municipal.”
El portavoz municipal ha indicado que “a pesar de 
todo ello apoyaremos un texto que presentaremos 
en el pleno para mostrar nuestro apoyo a los 
trabajadores de la planta afectados por esta 
regulación de empleo.”

Els treballadors de Cemex es manifesten a Madrid davant les instal·lacions centrals de l’empresa

El comité de trabajadores de Cemex Alcanar acusa al equipo de gobierno de Vinaròs 
de “falta de sensibilidad”

Gandía: “Las palabras del presidente del Comité de trabajadores de CEMEX son mentira 
y él lo sabe”
El Grupo Municipal Popular asegura que, a pesar del comunicado, seguirá apoyando a los trabajadores de la planta

www.vinarosnews.netSeguiu al Vinaròs.News www.vinarosnews.net
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El Auditorio Municipal acogerá los días 1 y 2 de 
diciembre de 10 a 21 horas la octava edición 
del Rastrillo Solidario. Organizado por el Grupo 
de Misiones y Tercer Mundo de las parroquias 
vinarocenses, se realiza cada año por estas fechas 
que dan la salida comercial a las fiestas navideñas 
y se basa en la venta a precios simbólicos de 
objetos procedentes de donaciones de los 
ciudadanos. El objetivo es recaudar fondos que 
este año irán a parar a Manos Unidas, Misiones y 
Tercer Mundo y Cáritas Vinaròs, según explicó el 
párroco Cristóbal Zurita. 
Cabe recordar que en anteriores ediciones se 
han llegado a recaudar entre 6.000 y 8.000 euros. 
El rastrillo está abierto de forma ininterrumpida 
de 10.00 a 21.00 horas y, por ahora, el público 
está respondiendo a la iniciativa igual que en 
las siete anteriores ediciones. 

Juan Carlos Ávila, del Grupo de Misiones,  ex-
plicó que, a diferencia de otros años en que 
se optaba por realizar exposiciones o talleres 
para atraer más gente, este año se ha optado 
simplemente por anunciarlo. “La gente está 
muy concienciada, es solidaria y siempre res-
ponde al Rastrillo porque sabe porqué lo ha-
cemos y a quien va destinado, por lo que esta-
mos seguros de que habrá la misma respuesta 
que otros años”, indicó.
Por su parte, Rosa Mili Alegre, de Misiones y 
Tercer Mundo, destacó que este año “muchos 
voluntarios están sufriendo especialmente 
la crisis y aun así continúan volcándose en el 
Rastrillo”. Alegre, que destacó la solidaridad de 
los vinarocenses tanto a través de  la donación 
de objetos para ser vendidos en el Rastrillo como 
por parte de la gente que acude a comprar, 
subrayó que ha sido un año complicado para 
los comercios y que, lamentablemente, “muchos 
han tenido que cerrar o no han tenido la venta 
necesaria y han donado parte del género”. Por 
otro lado, destacó el aporte del las panaderías y 
del Grup de Pastisseria y de la Caixa Rural, que 
hace que la visita al rastrillo sea más agradable. 
Por último, concluyó haciendo un llamamiento 
a los ciudadanos. “Espero que vengan a 
comprar y piensen además en la importancia 
que su gesto tiene para el tercer mundo”, dijo.  
También hizo un llamamiento al voluntariado, 
ya que hace falta gente para ayudar en esta 
tan loable iniciativa.        

El Mercat Municipal va acollir una nova degustació 
amb els tradicionals formatges com a protagonistes 
L'últim Tast del Territori, dedicat als Formatges 
de Catí, va omplir de sabor el Mercat Municipal 
de Vinaròs. Unes vuitanta persones van assistir 
a l'acte -organitzat per Mira Que Bo i patrocinat 
per les Regidories de Turisme i Comerç- en què 
els responsables de la fàbrica formatgera van 
explicar el procés d'elaboració dels seus productes. 
Els formatges de Catí es fabriquen amb llet de 

cabra i ovella, emmarcant-se en els preceptes 
de l'agricultura ecològica, amb el respecte als 
ingredients naturals i al medi ambient. A més, en el 
procés d'elaboració no s'utilitzen additius químics. 
Aquest sistema de treball els ha valgut diferents 
reconeixements i premis a la qualitat.
L'acte incloïa la degustació de cinc varietats de 
formatge: de cabra tendre, mocador de cabra, 
d'ovella, de Tronchón i de romer. Els assistents 
els podien provar, mentre els responsables 

de Formatges de Catí anaven explicant les 
seues propietats i la seua forma d'elaboració. 
Posteriorment, es sortejaven entre els presents sis 
formatges de cabra tendres.
El formatge de Catí és un producte molt conegut 
i valorat a Vinaròs i no és difícil trobar les seves 
diverses varietats en els establiments del Mercat 
Municipal.
El proper Tast del Territori tindrà lloc el 12 de 
desembre i estarà dedicat a l'agricultura ecològica.

Vinaròs acogerá la octava edición del Rastrillo Solidario los días 1 y 2 de diciembre

Formatges de Catí: un Tast del Territori plé de sabor

Totes les imatges de les Festes a www.fotospai.com
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La plataforma Anti-fracking ha informat que 
ha participat en reunions mantingudes durant 
el passat cap de setmana a València, amb 
Eurodiputats pertanyents tant a la Comissió 
d'Energia com a la Comissió de Medi Ambient. 
Aquestes reunions han tingut lloc amb motiu de 
dos informes que seran tractats en la Comissió 
Europea durant aquesta setmana. Un d'ells, el 
que es debat en la comissió de Medi Ambient, 
denominat ENVI i que tracta sobre els impactes 
dels mètodes d'extracció denominats Fracking, 
i l'altre, anomenat ITRE, que tracta d'aspectes 
industrials i energètics dels hidrocarburs no 
convencionals o fracking, sent aquest tractat 
a la Comissió d'Indústria. La plataforma indica 
que “fruit d'aquestes reunions, s'ha informat a 
aquests europarlamentaris de les postures a 
favor del desenvolupament sostenible de les 

nostres comarques, motiu pel qual ens oposem 
al fracking, fent lliurament de diferents informes 
i dades que posen de manifest la perillositat 
d'aquestes tècniques de fracking, tant per al medi 
ambient com per les zones afectades”.
Aquests eurodiputats, el sr. Andrés Perelló 
(Comissió Medi Ambient) i la Sra. Josefa Andrés 
(Comissió Indústria), ambdós del Partit Socialista 
Europeu.
La plataforma comunica que “entenem la 
complexitat de l'assumpte en totes les seves 
vessants, i és per això, que estem duent a terme 
l'enviament de correus electrònics a tots els 
eurodiputats, en els quals els intentem transmetre 
la preocupació sobre la perillositat d'aquestes 
tècniques, i instant-los que prenguin una decisió 
valenta i aprovin una moratòria, evitant l'ús del 
frácking a tota la Unió Europea”.

Federico Mayor Zaragoza, President de Funda-
ció  Cultura de Paz,  Director General  UNESCO 
(1987-1999) i Ministre Educació va estar al Te-
rritori Sénia dissabte 17/11.  Primer, al Museu 
natural Oliveres mil·lenàries  Arión (Ulldecona) 
on se'l va nomenar Ambaixador de  les OM del 
Territori Sénia i després a l'ajuntament de Beni-
carló on va presidir  la presentació de Olea eu-
ropaea  'Farga'  llibre de 164 pàgines, editat per 
Onada Edicions, amb 138 fotografies de Tomàs 
i Milada Micek.

Després de l'èxit de la 1ª Troba-
da l'Associació Territori Sénia i la Man-
comunitat TdS organitzen la 2ª Troba-
da  dedicada a  Oliveres mil·lenàries i 
olis de varietats tradicionals del Terri-
tori Sénia. Es farà a La Jana (Castelló) i 
Ulldecona (Tarragona) els dies 22, 23, 
24 i 25 de novembre, amb un Congrés 
científic, però també visites als Mu-
seus naturals, cates, desgustacions, 
venda dels nous olis. 

Siempre hay conductores que a la hora de 
estacionar NO se complican para nada a 

la hora de buscar un sitio donde su coche 
no moleste a ningún peatón y mas si 

son personas con movilidad reducida, le 
pedimos un poco de civismo por favor. 

Hoy por mí...
       ...mañana puede que por tí

son muchos años luchando contra las 
barreras y aún se ven estas situaciones 

insolidarias

¡Suspendido en solidaridad!

FOTODENUNCIA

Es un mensaje de Cocemfe Maestrat

Un hombre resultó herido alrededor de las 16.30 
horas de la tarde del miércoles al desprenderse un 
balcón de un piso del número 31 de la calle Mayor. 
El herido estaba en ese momento trabajando 
en una instalación, cuando,   por causas que de 
momento se desconocen, el balcón del tercer piso 
cedió y el hombre se precipitó hacia el suelo. 
Un comerciante acudió inmediatamente a aten-
derlo y tras avisar al 112, acudió al lugar la policía 
local, la Guardia civil y la SAMU, que lo trasladó ur-
gentemente al hospital.
Posteriormente, una grúa procedió a la retirada 
del forjado del balcón, que quedó colgando de la 
fachada y el servicio de limpieza limpió los restos 
de obra que quedaron en el vial.

La plataforma Anti-fracking es reunix amb eurodiputats

Federico Mayor Zaragoza,  ambaixador 
d’Oliveres Mil·lenàries del Territori Sénia

Segona Trobada dedicada 
a Oliveres mil·lenàries i olis 
de varietats tradicionals del 
Territori Sénia

A La Jana i Ulldecona del 22 al 
25 de novembre 2012

Redacció

Un hombre resulta herido tras caer 
un balcón en la calle Mayor

Federico Mayor Zaragoza
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La Comissaria d'Aigües de la Confederació 
Hidrogràfica del Xúquer (CHJ) procedirà a iniciar 
un procediment sancionador a l'Ajuntament de 
Vinaròs per haver plantat arbres en els voltants 
de la llera del ric Cervol al costat del Pont Romà. 
Així se li ha indicat mitjançant una notificació a 
l’Associació de Veïns Migjorn, que va ser qui va 
denunciar en el seu moment aquesta plantació al 
considerar que podria ser perillosa en cas d'una 
forta avinguda d'aigua, ja que els arbres podrien 
taponar el pont i ocasionar inundacions en el 
municipi. “Posar en coneixement aquests fets 
ha estat buscant la seguretat del poble, perquè 

sabem, i existeix documentació gràfica, que en el 
lloc on són aquests arbres ha arribat l'aigua”, va 
indicar un dels membres de l'Associació, Fernando 
Llambrich, que va considerar que “el responsable 
subsidiari hauria de ser qui ha ordenat realitzar la 
plantació i no el poble de Vinaròs”. 
De la seva banda, el president de l'associació, Vicent 
Beltrán, va explicar que quan es van iniciar aquestes 
plantacions els veïns de la zona ho van posar en 
coneixement de l'associació i que, de seguida, es 
van posar en contacte amb la regidoria de Serveis 
per a preguntar si disposaven del corresponent 
permís de la CHJ. “Ens van dir que si que el tenien, 
però encara així, vam decidir reunir-nos amb l'edil 
de l'àrea, José Ramón Tárrega, però tot i concretar 
hora i data, no va acudir”, va indicar Beltrán. A partir 
d'aquest moment, segons Beltrán, va ser quan 
l'associació es va posar en contacte amb la CHJ, en 
principi tan sols per a preguntar pel permís, encara 
que segons va dir el president de Migjorn se'ls va 
indicar que havien de formalitzar una denúncia. 
Després de mesos esperant resposta, va ser al mes 
d'octubre quan se'ls va comunicar que s'havia 
obert un expedient sancionador que ara han rebut 
per escrit. “El responsable d'aquesta barbaritat 

hauria de ser qui pagués de la seva butxaca i no el 
poble”, va concloure Beltrán. 

Dació per pagament 
D'altra banda, Sebastià Fabregat va informar 
que l'associació tornarà a recollir signatures, el 
dissabte a partir de les 11 hores en la plaça del 
mercat, per la dació per pagament i contra els 
desnonaments, ja que la data límit de lliurament 
de signatures s'ha perllongat fins al 25 de gener. 
La intenció de la Plataforma és arribar al milió 
de signatures de suport. Fabregat va insistir 
que a pesar que el Govern ha aprovat algunes 
mesures, “la moratòria de dos anys no interromp 
el cobrament d'interessos, que seguirà i mai serà 
inferior al 20%”. I va demanar al PP canviar de nou la 
llei. “Sense la mobilització ciutadana res s'hagués 
aconseguit”, va indicar. Fabregat va apuntar que 
la gent que signa una hipoteca la fa amb voluntat 
de pagar-la, “però ens trobem davant una situació 
excepcional, una crisi profunda que fa que volent 
pagar no es pugui, pel que la llei ha de cobrir a 
aquesta gent i no deixar-la en el carrer”. També 
va lamentar que el PP no hagués arribat a un 
consens amb la resta de grups.

Migjorn informa que la CHJ iniciarà un procediment sancionador contra 
l'Ajuntament per plantar arbres prop de la llera del Cervol 
L'associació veïnal torna a recollir signatures per a la dació per pagament el dissabte, a partir de les 11h, a la plaça Sant Agustí

El portaveu del Grup Municipal Socialista, Jordi 
Romeu va informar dimecres de les dues mocions 
que va presentar al ple, una amb mesures 
d’àmbit local contra els desnonaments i una altra 
sol·licitant un calendari de pagament del deute del 
Consell a les farmàcies. En la primera, es demanava 
que la ciutat sigui declarada territori lliure de 
desnonaments, retirar els diners de l'Ajuntament 
de totes aquelles entitats bancàries que estiguin 
portant a terme execucions hipotecàries en la 
ciutat de Vinaròs i treballar amb entitats bancàries 
que es comprometin a no deixar a cap persona 
sense un habitatge digne. Així mateix, en el cas de 
la seva aprovació, l'Ajuntament exigirà als bancs 
que han estat rescatats amb diners públics i a 
l'Institut Valencià de l'Habitatge (IVVSA), posar a 
la disposició de les famílies més desfavorides de la 
ciutat, el gran parc d'habitatges tancats existent a 
Vinaròs a través d'un lloguer social, sota l'amenaça 

de triplicar l'IBI dels seus pisos buits. Així mateix, 
els socialistes també incloïen en la moció exigir als 
partits polítics als quals pertanyen els grups amb 
representació municipal l'aprovació immediata de 
la Iniciativa Legislativa Popular (ILP) presentada 
per la Plataforma d'Afectats per la Hipoteca.
Romeu va qualificar de “vergonyós” l'ordre del dia 
del ple ordinari que havia de celebrar-se dijous i 
va indicar que només hi havia en el ple “tres punts 
que no aporten absolutament res en la situació en 
la que estem a la ciutadania de Vinaròs”. 

Fracking
De la seua banda, el regidor del Grup Municipal 
Socialista, Guillem Alsina, va informar de la reunió 
aquest setmana de l'executiva comarcal del partit 
en la qual es va arribar a un acord per a presentar 
una moció a la Diputació exigint a la conselleria 
de Economia i Indústria no autoritzi a l'empresa 
Montero Energy els projectes d'investigació 
d'hidrocarburs fins que la Unió Europea conforme 
un posicionament comú sobre la tècnica del 
fracking. També es demana a les Corts Valencianes 
que crein una comissió d'estudi respecte als 
permisos sol·licitats per a l'extracció d'hidrocarburs 
en la província i la tècnica de la fractura hidràulica 
i instar al Consell que done compte a la Diputació 
del grau de compliment d'aquestes peticions. Alsina 
també va informar que aquesta setmana va haver-
hi una reunió del Consell Local Agrari per tractar el 
tema del fracking, motivada per l'informe realitzat 
des de l'àrea de mediambient referent a això. Segons 

Alsina, l'alcalde, Juan Bautista Juan “va dir que ens 
tornaria a convocar perquè havia d'estudiar-se 
l'informe, i espero que ho faci amb temps, perquè el 
18 de desembre finalitza el termini per a presentar 
al·legacions”. En aquest sentit, Alsina va fer una crida 
als ciutadans de la comarca que requereixin de la 
col·laboració del partit socialista per a realitzar les 
al·legacions que considerin oportunes.

Els socialistes també presentaran una moció perquè la Generalitat no autoritzi els projectes d'hidrocarburs fins que la UE no es 
posicioni sobre el fracking 

Els PSPV presenta una moció al ple per que es prenguen mesures d’àmbit local 
contra els desnonaments
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Les pluges que van caure dissabte passat durant tota la jornada sobre el terme municipal de Vinaròs ens van deixar imatges com 
les de la llera del riu Cervol o el carrer Carreró. Quant a incidents, l’únic destacable va ser la caiguda d'una bastida en el carrer 
Tarragona, sortosament sense haver de lamentar danys personals.

La Concejalía de Festejos y la Asociación de 
Mayordomos de la Purísima Concepción de 
la ciudad hermanada de Yecla han organiza-
do una ruta gastronómica que han bautiza-
do como “A Vinaròs con pelotas”.  Tal y como 
suena: se trata de una ruta gastronómica y 

de vinos de esta tierra para promocionar la 
hostelería de Yecla del 1 al 15 de diciembre 
de 2012, coincidiendo con las de la Virgen. 
La campaña pretende al mismo tiempo fo-
mentar los vinos de la Denominación de Ori-
gen Yecla y su gastronomía más tradicional: 

el relleno de pelotas.
Un total de 18 establecimientos de esta ciudad 
participan en esta original iniciativa que tiene 
como una de sus recompensas participar en un 
sorteo de estancias de fines de semana gratuitos 
en nuestra localidad.

El pasado miércoles  Cruz, madre de 
Jonathan, se sometió a una nueva extracción 
de óvulos para realizar la fecundación in vitro. 
La familia  ha enviado por las redes sociales 
una foto con David y Cruz en el instituto 
genético de reproducción de Chicago y ha 
mostrado su esperanza en que, esta vez 
si, todo vaya bien. También han mandado 
un mensaje de agradecimiento a toda la 
comarca por su apoyo y preocupación. 

Professorat de la comarca ve participant en els últims 
onze mesos en els diferents actes de protesta en 
desacord  amb l'actual política del govern en matèria 
educativa, laboral o social  . Durant dimecres passat 
14 , dia de la vaga general , professorat en vaga de 
la comarca es va unir a Vinaròs al matí i a Castelló 
a la tarda , a treballadors i treballadores que van 
mostrar el seu rebuig a l'actual política econòmica 
i de retallades . Els porfessors han manifestat en un 

comunicat que  “no estem d'acord per entendre que 
la disminució d'inversió en recursos públics posa en 
perill als mateixos “ i que “les retallades en el sector 
públic no fa sinó agreujar encara més les diferències 
socials, perjudicant sobretot als col·lectius i persones 
més febles”, posant com a exemple  “la pujada de 
matrícules, el retard en pagament de beques , 
l’augment de ratios o la disminució de professorat 
especialment en secundària”

Cinema
a la Seu del Nord
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Pluja intensa 
dissabte passat 

Yecla organiza unas rutas gastronómicas que llevan el nombre de “A Vinaròs con pelotas”

Treballadors del 
sector educatiu 
participen en les 
protestes socials

Cruz se somete a una nueva 
extracción de óvulos

David y Cruz, padres de Jonathan
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La setmana que ve "Gastronomia" per Juanjo Roda

Història
Helena Roman

Assessoria
Antonio Figueredo

Gastronomia
Juanjo Roda

Medi Ambient
Mª José Barreda

Dietètica
Àngels Botí

Educació
Manuel V. Albiol 

Assessoria
Salut
Vanessa Marzà
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¿Qué hacemos con la jubilación?
Malos tiempos para la lírica, decía una vieja canción 
de los ochenta, estamos viviendo una de las épocas 
mas duras que recordamos todos y  hay un colectivo 
si cabe mas vulnerable y preocupado que es aquel 
que es pensionista o esta a punto de serlo.
Situemonos pues: el panorama economico 
nacional ya vemos como está, recortes, prima 
de riesgos, protestas, deficit, Bruselas, Mario 
Dragui,  Merkel… etc., con todo esto aparece para 
el próximo dia uno de enero una Nueva ley de 
jubilación, aprobada y pactada hace mas de un 
año que va a incidir (a peor) en nuestras futuras 
pensiones, que para eso se hace, ellos lo llaman 
“equilibrar presupuestos”  (que tambien), y que 
tiene una serie de características, todo esto si el 
Gobierno no cambia nada mas (a peor tambien) 

de aquí a esa fecha. Evidentemente no vamos a 
explicar o desmenuzar aquí la Ley porque no es 
el sitio y ademas aburriríamos a todos, pero sí que 
conviene dar alguna pincelada por si las moscas.
En principio yo recomendaría a todo aquel que  
tenga entre 60  y 64 años o más que se lo haga 
mirar antes de que acabe el año, ¿qué quiero 
decir?, pues que vaya a la Administración o a algún 
profesional experto en la materia que los hay y 
varios y que consulte cual es su situación concreta 
y si le conviene mas jubilarse ahora o esperar al 
año que viene que tendrá un año mas. Cabe 
decir que con la nueva legislación será bastante 
complicado jubilarse antes de los 63 años, que 
jubilarse a los 60 (los que cotizaron antes del 67) 
va a ser imposible,  que algunos tendrán que 

jubilarse después de los 65 años, que el promedio 
para la jubilación pasará progresivamente de los 
últimos quince años a los 25, etc etc.
Quiero decir que es un momento importante 
para tomar decisiones para un colectivo de gente 
que está en esa franja de edad, que no pierdan 
el tiempo y que lo miren, y que si el interesado 
no lee esto pero algun familiar, hijo, nieto, etc lo 
hace que se lo comente que no pierde nada y 
luego cada uno, en uso de su libertad, que haga 
lo que quiera pero sí que digo una cosa ..si yo 
estuviera en esa edad…lo miraría, luego quizás 
sea demasiado tarde.

                                     Antonio Figueredo Miralles
Graduado Social- Licenciado en  Ciencias del trabajo
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Dustin ha cumplido 4 años. Nos lo pasamos genial en la fiesta de cumpleaños, disfrutaron 
todos los amiguitos y los padres tambien. Muchas felicidades campeón, te queremos.Felicidades

El pasado sábado 17 de noviembre se inauguró  la nueva 
tienda “Dulce Regalo”. Desde estas líneas  le damos la 
enhorabuena a su propietaria Sabina

Enhorabuena

Entre una foto i l'altra només han pasat 25 anys. 
Sopar de l'escola Sant Sebastià, quinta del 73

Ángel
Nuestro Ángel 
es todo un 
hombrecito. 
Cumplió 6 
años el 19-
11. Muchas 
felicidades de 
tus papás Juan 
y Begoña y de 
parte del clan 
‘Boquerón de 
plata’

25 anys després

La Federación de fútbol 
de la Comunidad 
Valenciana galardonó a  
Martín Nájar Pérez con 
la medalla de plata en 
reconocimiento a  su 
trayectoria en el mundo 
del fútbol. La gala anual 
de premios y trofeos se 
celebró el pasado 12 de 
noviembre en Valencia

Medalla de plata
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Casal Jove

L'alegria allarga la vida
per Julián Zaragozá

SOCIETAT

El passat divendres 16 de novem-
bre va ser clausurada la segona 
edició del curs de “Manipulador 
d'Aliments”, amb un gran èxit 
de participació amb 33 matricu-
lats cobrint així la gran demanda 
d’aquest curs i la llista d’espera que 
es va quedar de l’anterior edició.
D'altra banda, hem arribat a 
l'equador del curs de “Recursos 
per a l'Educador: Animació en el 
Temps Lliure amb Xiquets i Joves 
Discapacitats”, amb unes immi-
llorables cotes de satisfacció per 

part de l'alumnat que està rebent 
la formació. Una forma més de 
formar als nostres usuaris com-
plint amb el nostre projecte edu-
catiu, formatiu i lúdic.
Com és habitual, el Casal Jove 
ofereix un ampli ventall de recursos 
educatius i d'oci per als joves del 
municipi. La pròxima cita serà el dia 
1 de desembre, al Casal Jove al C/
Camí Carreró 51, amb la “Celebració 
del Dia Mundial de la Lluita contra el 
S.I.D.A. : Taller de Sexualitat”, de 17:00 
a 20:00 hores.

Seguim formant al Casal Jove
25 novembre- Santa Caterina

De Santa Caterina a Nadal un mes cabal
Per Santa Caterina el fred entra per la cuina

Per Santa Caterina proveeix de llenya i farina
Per Santa Caterina plega l’oliva, qui espera pel gener no hi 

troba res
Per Santa Caterina la bleda és bona com la gallina

Per Santa Caterina l’oli a la tina
Per Santa Caterina ven-te la gallina i per Sant 

Sebastià torna-la a comprar
Talla la fusta per Santa Caterina i mai 

la veuràs podrida
Les cendres per Santa Caterina 

són blanques com la farina
Per Santa Caterina mata la gallina

30 novembre- Sant Andreu
Per Sant Andreu cadascú paga lo 

seu encara que li sàpiga greu
La llaurada de Sant Andreu la millor 

que fareu
Per Sant Andreu, pluja, neu o fred 

molt greu
Per Sant Andreu deixa el conreu
La neu de Sant Andreu fins 

carnestoltes la veureu
Si vols bé al marit teu dóna-li cols per 

Sant Andreu
Per Sant Andreu mata el porc teu, si no està prou 
gras, mata’l  per Sant Tomàs i si no fos prou per 

l’any nou
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Salvador Quinzá Macip

SOCIETAT

Diariet 25 novembre 
de 1975

Fa 40 anys

Solució 
semana anterior

Es recollia en portada la commemoració, amb una misa a 
l’església Arxiprestal del XXXVI aniversari de la mort de José 
Antonio Primo de Rivera. Una altra notícia destacada a la 
primera pàgina i en pàgines interiors és la medalla d’or que va 
rebre Maria Josefa Forner Benito en piragüisme de mans de 
l’alcalde, Luis Franco.

Horizontal
1. Discutida tècnica per extraure gas o petroli 
del subsol
6. Partida del terme amb nom referent al lloc 
on pasturaven antigament els bous
7. Objecte associat al nostre patró. Al 2010 
es va celebrar el 400 aniversari de la seua 
arribada
8. Construcció que servia per a regar. En 
queda una a una rotonda davant del col·legi 
Sant Sebastià
9. Les llegeixen els xiquets per Santa Caterina

Vertical
1. Cognom del portaveu de Bloc Compromís 
a l'Ajuntament de Vinaròs
2. Roca marina de la costa sud que duu el nom 
de l'au que més hi sol descansar sobre ella
3. Col·loqui d'investigació històrica creat pel 
doctor en Història Antiga, Pedro Barceló
4. Desapareguda residència de monges al 
carrer de Santa Magdalena
5. Cognom de "la gatita blanca"

3

4

5

6

7

8

9

Como es ya tradición en este colegio 
de nuestra ciudad, el pasado miércoles 
día 21, se celebraba esta entrañable 
fiesta de “Presentación de la Virgen al 
templo”. Dice la tradición católica, que 
los padres de la Virgen María, allá a los 
tres años de edad y siendo todavía 
una niña la presentaron al templo, 
tal como mandaban las tradiciones 
de entonces, ya para que pese a ser 
destinada como madre de Jesucristo, 
pasar desapercibida y cumplir con las 
leyes en vigor aquellos años.
A las 9,30 horas se celebraba una 
pequeña procesión desde el colegio de 
las Religiosas Clarisas hasta entrar por 
la capilla. Los alumnos mas mayores 
portaban en peana, a la bella talla de la 
imagen de la Virgen.
A continuación se celebró una misa, 
oficiada por mossen Emilio Vinaixa 

Porcar, en que con un lleno total de niños 
y niñas del colegio y mas mayores, entre 
3 años y 4º grado de ESO, celebraron de 
lleno esta celebración. Cabe resaltar el 
carisma especial que tiene mossen Emilio 
hacia los niños/as. en que se portaron 
estupendamente, acompañados de sus 
maestros y maestras. Bella y comprensiva 
la homilía de mossen Emilio, la cual todos 
entendimos, hasta los mas pequeños. El 
acompañamiento musical fue a base 
de un grupo de flautas, dirigido por el 
maestro de música Sergio Tortajada el 
cual dirigió la conocida pieza de “Los 
chicos del coro”. 
El AMPA del colegio organizó “el 
bocadillo solidario” con la confección de 
casi 400 bocadillos, y la congregación 
de Religiosas Clarisas hizo pastisets y 
cocs. Los beneficios que se obtengan 
se entregarán a “Cáritas”.  

Colegio de la Divina Providencia

 Festividad de la 
“Presentación de la Virgen”

1 2
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Emma Bas/ACAV

CULTURA

El col·loqui organitzat per l'Associació Cultural 
Amics de Vinaròs sobre les troballes de les restes 
de muralles, aparegudes el passat estiu, va servir 
per plasmar el compromís de seguir treballant en 
la possible aparició de noves restes i la seua posada 
en valor. En aquest sentit es pronunciava l'alcalde 
de Vinaròs, Juan Bautista Juan, qui mostrava el 
seu interès per "no abandonar aquestes troballes i 
implicar les institucions, privades, públiques i a tota la 
societat, en general, perquè puguem seguir avançant 
en la localització i catalogació del que va ser l'antiga 
muralla de Vinaròs ". Les restes de muralla, en què es 
distingeixen fins a tres llenços de tres cronologies 
diferents (segles XIII, XVI i XVII), es van localitzar de 
manera casual el mes de juny a la Plaça Parroquial, 
durant els treballs de instal·lació d'una nova xarxa de 
distribució de gas, a càrrec de Gas Natural-Fenosa.
En el transcurs del col·loqui, diversos especialistes 
van insistir que la magnitud d'aquestes restes 
de muralles demostra la posició de supremacia 
que exercia Vinaròs a l'edat mitjana, a causa, 
sobretot, la seva importància portuària. José María 
Garcia, arqueòleg de la Diputació Provincial de 
Castelló, destacava que "una fortificació de les 
característiques de la qual s'ha trobat a Vinaròs és 
inèdita a la zona de la costa". Per la seua banda, 
l'arqueòleg José Francisco Albelda, que va estar 
fent les excavacions, recordava que "les restes que 
s'han trobat són únicament les fonamentacions del 

que van ser les muralles".
Respecte a com es va executar l'obra d'instal·lació 
de la xarxa de distribució de gas, el delegat de Gas 
Natural-Fenosa, Carlos Cañete, va explicar que, en 
estar afectada una zona protegida, des de l'empresa 
es va respectar en tot moment el protocol d'actuació 
establert per la legislació, sol·licitant permisos a la 
Direcció General de Patrimoni. Un cop produïda 
la troballa de les restes de muralla i contrastada la 
seua rellevància científica, es van encarregar les 
actuacions arqueològiques amb els corresponents 
informes i treballs d'excavació en la zona adjacent, el 
que va suposar inclús treure a la llum restes humanes, 
que seran sotmeses a l'estudi del carboni 14 per 
petició de l'Ajuntament de Vinaròs. El responsable 
de Gas Natural-Fenosa agraïa als veïns de Vinaròs "la 
seua paciència, per les molèsties causades i perquè els 
treballs es van dilatar en el temps".
L'arqueòleg Arturo Oliver, per la seua part, insis-
tia en el valor d'aquestes troballes destacant que 
"des dels jaciments ibèrics no tenia lloc a Vinaròs un 
descobriment històric tan important". Oliver qua-
lificava de "actuació exemplar" la desenvolupada 
per l'empresa energètica i l’Ajuntament, en aquest 
cas, i plantejava un "projecte d'investigació que ens 
aporti noves dades i posar en valor les troballes, tot 
i les dificultats que pugui suposar". Alhora, Oliver 
lamentava que "en obres anteriors, ni Conselleria ni 
Ajuntament van seguir la legislació vigent perquè és 

impossible que aquestes restes passesen desaperce-
budes en obres d'instal·lació de serveis, com la xarxa 
de clavegueram o subministrament elèctric" i recor-
dava que "les fortificacions estan protegides per la 
llei des de 1949". En aquest sentit, l'alcalde de Vi-
naròs anunciava que "hi ha hagut un canvi total de 
mentalitat a l'Ajuntament, amb aquest tipus de qües-
tions, ja que la modernització dels subministraments 
i la seva instal · lació no ha de ser incompatible amb 
preservar i valoritzar les restes del passat, que han de 
ser un regal per a les generacions futures ".
En el transcurs del col·loqui, el geògraf David 
Gómez Mora va destacar la figura de José Antonio 
Gómez Sanjuán com un dels majors estudiosos de 
les muralles i sistemes de fortificació de Vinaròs, al 
llarg de la història. L'historiador Javier Hernández va 
explicar els projectes de construcció d'una fortificació 
amb baluards, plantejats durant el segle XVII, que mai 
van arribar a materialitzar-se. Per la seua banda, el 
físic José Vicente Font, de l'Institut Tecnològic Aidico, 
explicava com es va aplicar la tècnica del georradar 
per localitzar restes del que va ser l'antiga muralla 
al perímetre de la Plaça Parroquial. El president 
de l'Associació Cultural Amics de Vinaròs, José 
Luis Pascual, concloïa apelant al "compromís de les 
institucions públiques, les empreses i les associacions 
locals per animar que aquests descobriments no 
es queden en una anècdota i puguem donar-los la 
continuïtat i la difusió que es mereixen ".

Un col·loqui d’experts reconeix la importància de les troballes i llança el compromís de posar en valor les restes de l’antiga fortificació
Nous treballs i estudis potenciaran les restes de muralla medieval

Moment del col·loqui. Diversos especialistes van insistir que la magnitud d'aquestes restes de muralles demostra la supremacia que exercia Vinaròs a l'edat mitjana
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Este es el título que reza en al programa de mano que 
recogimos el pasado sábado en el Auditorio Municipal, 
y según mis apuntes, ese es el título de este concierto, si 
no me equivoco: “XXV FESTIVAL SANTA CECILIA PER A 
MASSES CORALS”. Sea de una forma u de otra, este es el 
festival que el “ORFEÓ VINAROSSENC” organiza cada año, 
con la intención de traernos a Vinaròs, a varias corales de 
otros lugares, para que podamos disfrutar los que allá 
asistimos, de un buen y variado concierto de canto coral. 
Este fue el primero de los conciertos que como cada año 
se preparan para celebrar la festividad de Santa Cecilia, 
festividad que celebramos el pasado jueves, y que es la 
patrona de todos los músicos y de la música.
Este año nos trajo el “Orfeó” a las corales: “Cor Verge de 
L´Avella” de Catí y a la “Coral Alcorisana” de Alcorisa (Teruel). 
Ambas corales ya eran conocidas por los que asistimos a los 
conciertos de canto coral, ya que no era esta su primera vez 
que actuaban en nuestra ciudad.

Cor Verge de L´Avella
Año de fundación: 2006. Esta joven coral, en lo que se refiere 
a su fundación, nos ofrecieron las siguientes piezas:
- Love Story………………………..Francis Lai
- Torrevieja………………………Ricardo Lafuente Aguado
- La Bella y la bestia……… Alan Henken-Howard Ashman
- La Hamaca……………………….. J. Trayter
Director: Carlos Eduardo Pascual
Nos ofrecieron una buena actuación en conjunto, ya que si 
bien por ser los primeros en actuar, o bien por el frío ambiente 
con una tormenta que casi hace que se suspendiera el 
acto, hasta mitad de la interpretación de su repertorio, 
no brillaron hasta lo mas alto. Su director Carlos Eduardo 
Pascual, alternó la dirección con el acompañamiento al 
piano de varia piezas.

Coral Alcorisana
Año de fundación: 1988. Su repertorio fue el siguiente:
- Nocturnos de la ventana………………..S. Vila
- L´important c´est la Rose………………Gilbert Decoux
- Chaque notte…………………………Juliana Dominguez
- Te quiero………………………………. Labanne Tangorio
Directora: Eloisa Lombarte
Esta coral a la cual ya conocía dentro de mi permanencia en 
el “Orfeó Vinarossenc”, me sorprendió muy agradablemente 
por su calidad interpretativa, redondez en todas sus piezas, 
buena interpretación y un saber estar encima del escenario. 
Esta labor es sin duda debido a una joven y buena directora 
Eloisa Lombarte, la cual lleva ya muchos años dirigiendo 
a la coral, y eso teniendo en cuenta su juventud. Es difícil 
que una coral de aficionados, interprete con brillantez desde 
la primera hasta la última pieza de un concierto, y ellos lo 
consiguieron. Eloisa también compartió la dirección con la 
interpretación de varias piezas acompañándose con el piano.

Orfeó Vinarossec
Año de fundación: 1988. Nos interpretaron el siguiente 
repertorio:
- Tibie Paion………………………Dmytro Bortnianski
- Si habrá es este Baldrés………… Juan del Encina
- La Gavina………………………. Ginés & J. Gustans
- Ojos de España…………………. Bert Kaempfer
Directores: Judith Ferreres y Carlos Vives
Hay que decir que Judith Ferreres dirigió las tres primeras 
piezas, mientras Carlos Vives dirigió la última de su 
repertorio. Con una buena interpretación del Orfeó, en esta 
etapa en que sus actuales directores en la actualidad son a la 
vez, Judith y Carlos, nos interpretaron cuatro diferenciadas 
piezas con variados estilos musicales, para que pudiéramos 
escuchar su diferencia musical.
Valga la pena, felicitar a los organizadores de este magno 
festival, en que los que asistimos, amantes del canto coral, 
realmente lo pasamos muy bien.

24 Certamen de 
Cant Coral Santa Cecilia

 Salvador Quinzá Macip

Cor Verge de l´Avella

Coral Alcorisana

Orfeó Vinarossenc

16
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SOCIETAT MUSICAL LA ALIANZA
Dissabte 24 de novembre de 2012

19.00 hores
Auditori Municipal Venceslao Aiguals d’Izco

PROGRAMA
JOVE ORQUESTRA

Lunchtime: Stroll (Suite del día)   Hilary Burgogne

L’Estro Armónico (Concerto op.3, nº 8 per a dos violins i corda. 
Antonio Vivaldi

I. Allegro
II. Larghetto e spirituoso
III. Allegro

Violins solistes: Ana Falcó Saez
     Sonia Val Castel 

Director: José Ramón Renovell Renovell

BANDA JUVENIL
L’Arlesienne (Suite nº II)    Georges Bizet

I. Andante sostenuto
II. Intermezzo
III. Menuet
IV. Farandole

Director: Emilio José Salamanca Safont

BANDA SINFÒNICA
Mª Teresa Lacruz (P.D.)    Oscar Navarro
El Camino Real     Alfred Reed

Director: José Ramón Renovell Renovell

Cant comú
para finalizar el festival, se interpretaba en común la tan conocida pieza del coro 
de peregrinos de “Nabucco” de Giossepe Verdi, con una gran interpretación de 
todas las corales juntas, dirigidas por Carlos Vives y acompañadas al piano a 
cargo de Eloisa Lombarte.
Presidió el acto por parte de nuestro ayuntamiento, el Sr. alcalde de la ciudad 
D. Juan Bautista Juan, acompañado por varios concejales/as de nuestro 
ayuntamiento.
Finalizado el festival, el “Orfeó” reclamaba la presencia del Sr. alcalde, para hacer 
entrega de sendos recuerdos a los presidentes de las corales participantes, 
dándose de esta forma finalizado el acto.

24 novembre 2012

Autoridades

Cant Comu
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agenda 

cultural

CULTURA

agenda cultural

Aquest dilluns 19 a la tarda, a l´Ateneu Barcelonés 
de la Ciutat Comtal, es va fer la presentació d´un 
llibre del vinarossenc Ramon Pla, sobre els inicis 
de la targeta postal a Catalunya, Andorra i Balears. 
El llibre, fet conjuntament amb Jaume Tarrés, és 
un gran recull de postals de la seua col.lecció. 
N'hi ha unes 1.700 i van des del 1897 al 1920. En 
la presentació parlarà de com va començar a col.
leccionar postals. Segons deia a VINARÒS.NEWS, 
va ser trobant-ne algunes de Vinaròs al Mercat 
de Sant Antoni de Barcelona. N'ha trobat pertot 
arreu. En un viatge a Estocolmo, en va trobar dues 
del port de Vinaròs dels anys 20. 

El Papa Luna:El hombre que miró fijamente a los ojos del Dragón
Vicent Melià i Bomboí

antinea

El
 P

ap
a 

Lu
n

a:
El

 h
om

br
e 

qu
e 

m
iró

 fi
ja

m
en

te
 a

 lo
s 

oj
os

 d
el

 D
ra

gó
n

V
ic

en
t M

el
ià

 i 
B

om
bo

í

80

Divendres, 30 de novembre a les 19:00h.

Biblioteca Municipal de Vinaròs

El Papa Luna:
El hombre que miró fijamente 

a los ojos del Dragón

Vicent Melià i Bomboí
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a la Presentació
editorial antinea us convida

El Papa Luna:
El hombre que miró fijamente a los ojos del Dragón

Vicent Melià i Bomboí

del llibre

Divendres 23 de novembre
CELEBRACIÓ 

FESTIVITAT DE SANTA CATERINA
AUDITORI MUNICIPAL

- A les 16.30 hores, Projecció de la pel·lícula LAS 
AVENTURAS DE TADEO JONES (Recomanada 
per a tots els públics)
SINOPSI: A causa d'una confusió, Tadeo, 
un paleta somiador, serà pres per un famós 
arqueòleg i enviat a una expedició a Perú. 
Amb l'ajuda del seu fidel gos Jeff, una intrèpida 
professora, un lloro i un buscavides, intentaran 
salvar la mítica ciutat perduda dels inques d'una 
malvada corporació de caçador de tresors
- A las 18 hores, LLIURAMENT dels premis del 
CONCURS DE LLOES organitzat pel Grup de 
Pastissers de Vinaròs
- A continuació, CONCURS de menjar 
pastissets on podran participar tots els xiquets 
i xiquetes que vullguen.
- A les 18.30 hores, Projecció de la pel·lícula 
IRA DE TITANES (Recomanada per a públic 
major de 12 anys)
SINOPSI: La història de “Ira de titanes 3D” es 
desenvolupa deu anys després dels successos 
que vam veure en “Fúria de titanes”, trobant-
nos amb un Perseo (Sam Worthington) que vol 
viure de forma tranquil·la amb el seu fill Helio. No 
obstant això, els déus, afeblits per la falta de fe 
de la humanitat, perden el control dels titans, el 

líder dels quals no és un altre que Crono, el pare 
de Zeus, Hades i Poseidón. Hades i Ares arriben 
a un acord amb Crono per capturar a Zeus, per 
aquest motiu Perseo decideixi rescatar-ho. Per 
a això comptarà amb l'ajuda de Andrómeda, 
Agénor i Hefesto.

Dissabte 24 de novembre
BIBLIOTECA MUNICIPAL
11 hores, BEBETECA per a xiquets/tes fins 
a tres anys, en llengua anglesa a càrrec de 
Kids&us. Cal fer preinscripció a la Biblioteca 
Municipal. 
Organitza: Biblioteca Municipal
12 hores, TALLER per a xiquets/tes de 4 
fins a 12 anys de llengua anglesa a càrrec de 
Kids&us. Cal fer preinscripció a la Biblioteca 
Municipal.
Organitza: Biblioteca Municipal
Dissabte 24 de novembre
AUDITORI MUNICIPAL
19 hores, CONCERT de Santa Cecília a 
càrrec de la Banda simfònica, juvenil i jove 
orquestra de la Societat Musical La Alianza. 
Organitza: Regidoria de cultura i Societat 
Musical La Alianza

Dimarts 27 de novembre
CELEBRACIÓ DEL DIA INTERNACIONAL 
CONTRA LA VIOLENCIA DE GÉNERE

Biblioteca Municipal
18 hores,  Presentació del cartell de 
sensibilització “Apúntate al buen rollo. Este 25 
de noviembre lo haces tú”
18.15 hores, Presentació de l’acció “¡Apúntate 
al buen rollo!” on el pintor Francisco López 
-Chile- pintarà en directe un mural.
19 hores, Presentació de la novel·la “La Rosa 
deshojada” a càrrec de Maribel Rueda i Pilar 
Belles, a continuació ponencia “Cómo convivir 
para evitar la violencia de género”
Organitza: Regidoria d’Educació i Regidoria 
de Benestar Social

Dimecres 28 de novembre
BIBLIOTECA MUNICIPAL
18.30 hores, TALLER d’autoestima i 
creixement personal a partir del llibre 
“Mujeres que corren con los lobos”
Organitza: Biblioteca Municipal

Divendres 30 de novembre
BIBLIOTECA MUNICIPAL
19 hores, Presentació del llibre de Vicent 
Melià de l’Editorial Antinea
Organitza: Editorial Antinea

Dissabte 1 i diumenge 2 de desembre
AUDITORI MUNICIPAL

RASTRILLO SOLIDARI

El vinarossenc Ramon Pla presenta a Barcelona 
un llibre sobre els inicis de la targeta 
postal a Catalunya, Andorra i Balears

E.Fonollosa

964 450 085

Subscriviu-vos a 
El Diariet
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No hablamos de herencia, 
es una hipoteca

Lluís  Gandía,  por tavoz del  equipo de gobierno

Acciones
 que mejoran nuestra ciudad  

Esta semana se cumple un año de la victoria 
del Partido Popular en las elecciones generales 
del 20 de noviembre y al igual que ocurre en 
nuestra ciudad desde hace meses el PSOE 
viene repitiendo que es el momento de dejar 
de hablar de la herencia recibida para centrarse 
en el análisis de la acción de gobierno.
Por supuesto que no nos da miedo que se 
analice nuestra acción de gobierno, tengo 
claro que cualquier comparación que se realice 
entre los gobiernos anteriores y el actual del 
Partido Popular solamente conseguirá dejar 
más en entredicho la gestión del PSOE pero si 
que conviene dejar claro que no hablamos de 
una herencia, sinó de una hipoteca.
Porque una herencia es algo que se puede 
disfrutar mientras que la gestión en Vinaròs 
del PSOE-PVI no es para disfrutar, más bien 
al contrario, produce pesadillas porque se 
trata de una hipoteca de más de 27 millones 
de euros que toca devolver por los desmanes 
y despilfarros de ocho años no solamente 
de nefasta gestión sino de mentiras a los 
ciudadanos a los que se les hizo creer que 
éramos unos afortunados que viviamos en el 
paraíso cuando en realidad los gobiernos de 
PSOE-PVI nos estaban hundiendo en la miseria.
Y esa es la palabra clave, miseria, debido a la 
hipoteca que firmaron Jordi Romeu, Javier 
Balada, Vicent Andreu Albiol, etc... en sus años 
de gobierno y que nos la toca pagar ahora 
a todos los vinarocenses mientras ellos se 
atreven a decirnos que debemos olvidarnos 
de su gestión pasada. ¿Cómo vamos a olvidar 
su gestión y su hipoteca si todos los meses 
nos toca pagar las consecuencias de lo que 
ellos malgastaron? ¿Piensan que la deuda 
desaparecerá porque no hablemos de ella? 
¿Dejarán los bancos y el gobierno central 
que nos prestaron ese dinero de solicitar la 
devolución de los mismos si no hablamos 
de la herencia recibida? Pues mientras 
estemos pagando sus préstamos seguiremos 
recordando la hipoteca.
Semejante actitud deja a las claras que no 
solamente no supieron gobernar sino que la 
irresponsabilidad sigue siendo una marca de la 
casa en el PSOE. No les pido que estén callados 
o no ejerzan su labor de oposición, al contrario, 
pero sí al menos que dejen de dar consejos 
que ellos nunca cumplieron.
Estamos gobernando pensando en todos 
los vinarocenses y en todos los sectores pro-
ductivos de nuestra ciudad; estamos gober-
nando esforzándonos por seguir prestando 
todos los servicios públicos que los vinaro-
censes merecen y estamos gobernando con 
una permanente soga económica en el cue-
llo que no tiene otros responsables que el 
PSOE y el PVI. Así de claro.

Hemos puesto en 
marcha una Agencia 

de colocación para 
desempleados 

empadronados en 
Vinaròs

El Casal jove ha 
realizado en un año 

más cursos formativos 
que en los 5 años 
anteriores juntos

Se ha creado la 
Unidad de prevención 

de conductas 
adictivas

El Ayuntamiento 
dispone de 6 

desfibriladores que 
han salvado ya 1 vida 
gracias a la actuación 

de la Policía Local

Gracias a la rebaja 
de los sueldos de los 
concejales el ahorro 

durante la legislatura 
será de más de 
400.000 euros

La oficina de 
mediación hipotecaria 
está dando servicio a 

los vinarocenses frente 
al riesgo de desahucio
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La següent moció 
va ser presentada 
pel grup municipal 
social ista a 
l´Ajuntament de 
Vinaròs el  passat 
19 de Novembre 
per a ser debatuda 
en el  Ple ordinar i 
de Novembre; 
mentrestant,  a la seu 
del PP,  s´ho passaven 
bé organitzant concursos per a posar-l i 
nom a la seva últ ima genial itat polít ica.

Proposta de resolució del PSPV-Vinaròs sobre mesures de protecció a les persones i 
famílies vinarossenques afectades pels desnonaments

Exposició de motius
Amb l'article 47 de la Constitució Espanyola a la ma, és 
pot veure com amb cada un dels 410 desnonaments 
executats per les entitats bancàries al segon trimestre 
de 2012 a la província de Castelló, s'està violant un 
dret constitucional reflectit en els principis rectors de 
la política social i econòmica de la carta magna.
Els desnonaments a l'estat espanyol són un 
drama familiar i social al qual s'ha de posar remei 
immediatament, i per a aconseguir-ho, hem 
d'utilitzar més que mai tots els recursos polítics 
legals al nostre abast. 
Pensem que les mesures adoptades pel Govern 
espanyol, després de les reunions   mantingudes 
entre els dos grans partits a Madrid per posar fil a 
l'agulla en aquest urgent assumpte, no deixa de 
ser una maniobra política per a calmar els ànims de 
la societat. Des del PSPV-Vinaròs no entenem com 
en mig d'una emergència nacional com son els 
desnonaments, els nostres representants a Madrid 

no son capaços d'arribar a un acord ferm i posar 
remei a tant patiment. Només ens fa falta enumerar 
3 exemples per demostrar que la solució donada 
pel Govern de Rajoy és totalment insuficient, ja que 
deixa fora de la moratòria a famílies nombroses, 
amb un dels membres de la parella en atur i un 
dels fills amb un 33% de discapacitat, que tinguen 
uns ingressos de 900 euros i una hipoteca de 400 
euros; descarta a una mare o a un pare solters amb 
un fill major de 4 anys que cobra la prestació per 
desocupació i exclou a avis o pares que han estat 
avaladors de fills o néts i ara estan en trànsit que 
els facin fora de casa.
Vist que les aportacions fetes des del Govern 
d'Espanya són totalment insuficients, i que la 
emergència és de caràcter local, pensem que és 
hora de demostrar que els regidors de l'Ajuntament 
de Vinaròs estem compromesos amb els nostres 
veïns i no amb els nostres partits polítics, que avanç 
de les sigles estan les persones, per això, des de el 
PSPV-Vinaròs, assumim la nostra responsabilitat de 
no haver aportat cap solució significativa en els 8 
anys que vam estar al cap davant de l'Ajuntament, 
i instem al govern de Juan Bautista Juan a que no 
cometi els mateixos errors que nosaltres i comenci 

a adoptar mesures que ja han estat portades a 
terme en altres ciutats per a pressionar als principal 
responsables d'aquest drama social, els bancs. 
Per tot això, propossem al Ple els següents 

Acords
1. Retirar els diners de l'Ajuntament de totes 
aquelles entitats bancàries que estiguen    portant a 
terme Execucions Hipotecàries a la ciutat de Vinaròs.
2. Treballar amb entitats bancàries que es comprome-
tin a no deixar a cap persona sense un habitatge digne.
3. Exigir als bancs que han estat rescatats amb 
diners públics i a l'Institut Valencià de la Vivenda 
(IVVSA), posar a disposició de les famílies més 
desfavorides de la nostra ciutat, el gran parc 
d'habitatges tancats existent a Vinaròs a través 
d'un lloguer social, baix L'amenaça de triplicar l´IBI 
dels seus pisos buits.
4. Exigir als partits polítics als quals pertanyem, 
l'aprovació immediata de la Iniciativa Legislativa 
Popular (ILP) presentada per la Plataforma 
d'Afectats per la Hipoteca.
5. Traslladar el present acord al Govern Central, Genera-
litat Valenciana i Diputació de Castelló, així com a la resta 
d´organismes als quals es fa referència en el mateix.

EL GRUP MUNICIPAL BLOC-COMPROMÍS HA ENGEGAT PER 
SISÉ ANY CONSECUTIU LA CAMPANYA DE PRESSUPOSTOS 

PARTICIPATIUS PER AL 2013
Domènec Fontanet i Jordi Moliner els dos regidors del Grup Municipal Bolc-Compromís  
treballem per fer una política propera al ciutadà, escoltant els  problemes quotidians 
grans i xicotets de la nostra ciutat, perquè ens creiem que estem al servei de la gent 
del poble, traslladant els seus problemes i suggeriments. Podeu comptar amb la gent 
del BLOC, perquè tenim un compromís amb vosaltres, vinarossencs i vinarossenques, 
millorar la nostra ciutat fent-la més bonica, més humana.

A començat el període per recollir les propostes, 
suggeriments i iniciatives per part de la ciutadania 
per mirar de posar-les damunt de la taula a l'hora 
de fer les aportacions del nostre Grup Municipal 
per al pressupost del 2013. Ja és el sisè any on 
posen en pràctica la Campanya de Pressupost 
Participatiu iniciativa del nostre Grup Municipal 
i que ha tingut molt bona acceptació per part de 
ciutadans i associacions.
Des del BLOC-Compromís sempre hem pensat 
que el pressupost municipal ha de ser una eina no 
tan sols de l'equip que governa en un poble, tot al 
contrari, té que estar obert als partits de l'oposició 

i a totes aquelles aportacions que venen per part 
de la ciutadania i de les entitats del poble. Un 
pressupost participatiu farà que les inversions que 
s'han d'executar des de l'ajuntament tinguen el 
màxim suport per part de tots .
Com sempre hem dit des del BLOC, fem política de 
baix cap a dalt, estem al servei de la gent i volem 
arreplegar totes les propostes i iniciatives per part 
de la ciutadania per al pressupost del 2013. I així, 
des del Grup Municipal del BLOC-Compromís, 
proposar i valorar quines són les línies d'actuació 
i les infraestructures necessàries i prioritàries per 
a tindre en compte l'equip de govern a l'hora de 

confeccionar el pressupost del 2013. Aquesta 
manera de fer política ens ha portar a tindre 1.146 
vots i aconseguir dos regidors. Gràcies pel vostre 
suport, ens teniu al vostre servei!
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PREGUNTES QUE FA L’ASSOCIACIÓ AL SR. ALCALDE EN EL PLE DE L’AJUNTAMENT DE VINARÒS DEL DIA 22 DE NOVEMBRE DE 2012

Esquerra Verds Vinaròs

Auditoria,…a medida (dos)
…Tárrega deforma las conclusiones de la 
auditoría del paseo para sus pérfidas intenciones 
y para distraer la atención sobre su vergonzosa 
inoperancia.
Miente cuando dice haber un desfase del 140 
% porque lo considera respecto del valor que el 
autor imaginó que podría costar la idea que 
ganó el concurso de ideas del paseo, sin haberse 
hecho ninguno de los estudios que luego serán 
necesarios para elaborar el proyecto. Miente 
Tárrrega porque el valor real del proyecto básico 

del paseo, ya con la mayor parte de estudios 
realizados y con casi todos los detalles definidos 
fue de 13 M€, sobre los que se basó toda la 
tramitación y la adjudicación de la obra a la 
constructor. Ese y no otro es el valor del cual se 
tiene que partir para cualquier comparación.
Ciertamente hubieron modificados e incrementos. 
El primero, el de las bajadas a la playa que, por 
corresponder a Costas, hubo que dejar fuera 
del proyecto y tramitarse con ellos de forma 
separada, obteniendo al final el acuerdo de que 
si el Ayuntamiento pagaba el 1,3 M€ que valían 
las bajadas, si se hacía peatonal, Costas pagaría 
los 9,5 M€ que valían la 2da y 3ra fases del 
paseo. El segundo por hacerlo todo con piedra 
y no a tramos de hormigón y de piedra como lo 
que hay en el vial frente al Grupo. Y el tercero, a 
consecuencia de las catas hechas durante la obra 
que pusieron de manifiesto el peligro de derrumbe 
del Grupo porque sus fundaciones están sobre 
grava y arenas, lo cual obligó a construir pilotes 

pantalla para evitar corrimientos.
Con todo ello, el paseo costó 17,5 M€ y el desvío 
sólo ha sido del 35 %, ello aun habiendo incluido 
la obra de la calle del Ángel que no estaba 
contemplada. De este importe Costas ha pagado 
9,5 M€ y nosotros 8 M€ que no han salido de 
impuestos sino de la venta del antiguo matadero 
para la construcción de un hotel.
Si bien es cierto que dichos cambios, como ocurre 
siempre que se aumenta un céntimo respecto 
de lo previsto, van con reparos de los técnicos 
económicos municipales, y el malévolo Tárrega 
se calla que todos van con informes favorables 
y aún más, con la recomendación expresa de los 
Servicios Técnicos Municipales porque son ellos 
y no los contables quienes saben de riesgos en 
temas de construcción. Además todo se aprobó 
en Pleno y por mayoría absoluta.
El PVI no irá contra nadie. Tárrega que vaya donde 
quiera con su auditoría, que allí se demostrará que 
la pulcritud y legalidad en todo lo del paseo fue total.

Bona nit: En 
primer lloc volem 
fer referència 

a una de les preguntes que vàrem fer en el ple 
de Juliol del 2012 sobre el tema de la protecció 
de la costa i sobre el perill que comportava pels 
usuaris d'una via pública donat el mal estat que es 
trobava. Els lloc denunciat és en concret el carrer 
de la Donzella de Vinaròs. Ens varen dir en la seua 
resposta que seguirien insistint a Costes i que 
prendrien les mesures oportunes. El passat dia 14 
d'aquest mes, allí precisament al mateix lloc referit, 
malauradament es va evidenciar el perill anunciat 
i van caure prop de 50 metres de penya-segat. Ara 
ja li hem vist les dents al llop i no volem que vaja a 
més, per tan la nostra pregunta no pot ser altra que: 

quines són les mesures que vostès han adoptat i si 
Costes s'ha fet ressò d'aquest estimbament i quina 
serà la seua actuació.
Més de Costes, en quina situació es troba la moció 
que es va aprovar al Juliol passat per demanar 
la REHABILITACIÓ DE LES PLATJES SITUADES AL 
NORD DEL PORT DE VINARÒS.
Així mateix demanem si ens poden dir en quina 
situació es troba la moció per recolzar la Iniciativa 
de Legislativa Popular (I.L.P.) per que es reforme 
l'actual Llei Hipotecària, en el sentit de fer la Dació 
en pagament la fórmula preferent per donar 
resposta a les execucions hipotecàries per manca 
de pagament.
També fent referència a preguntes al ple en 
mesos anteriors sobre el Port de Vinaròs i que ens 

contesten de forma reiterativa que les obres es 
reemprendran en poques setmanes, els hem de 
comunicar allò que vostès ja saben i que no és altra 
que a hores d'ara encara no es veu cap moviment. 
Saben a que es deu aquesta inactivitat? Que els 
han dit des de València?
Com està la qüestió del Corredor Mediterrani, la 
A-68 i les obres del desviament de  la N-340.
Quan plou la platja i el riu son contaminats per 
vessaments de fecals, de quina forma tenen previst 
frenar-ho?. No ens poden dir que és una novetat 
doncs ho venim denunciant reiteradament en 
moltes i diferents formes i indrets, i per tan han 
de ser sabedors, tan vostès com els tècnics de 
l'Ajuntament, de la problemàtica suscitada. 
Moltes gràcies.

Associació de veïns Migjorn

www.avmigjorn.org
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Los plenos del desconcierto

Esquerra 

Unida 

Como és sabido desde 
que esta governando 
el Partido Popular en el 

Ayuntamiento de Vinarós ya se han celebrado 17 
plenos ordinarios, 17 plenos que si hemos tenido 
la posibilidad de poder ver y oir alguno de ellos 
habremos comprovado cual y como ha sido el 
funcionamiento de el Ayuntamiento,tanto de 
el equipo de gobierno con su mayoria absoluta 
como de el resto de los partidos politicos en la 
oposicón.
Ademas tambien habremos comprovado cuales 
y como han sido los casi 300 puntos del orden 
del dia que se han expuesto en los 17 plenos. Casi 
300 puntos del orden del dia que la mayoria de 
ellos han sido de pura rutina y trámite, como si en 
Vinarós en estos 17 meses no huviesen temas de 
interés y de necesidad de los que tratar.
Pero bueno en este articulo Izquierda Unida 
opinaremos sobre el comportamiento y 
desarrollo de los plenos en función del 
comportamiento del equipo de gobierno y de 
los partidos de la oposición, que ha quedado 
bien claro y patente cual ha sido su estrategia 
politica y personal de cada uno.
Sobre el funcionamiento del equipo de gobierno 
del partido Popular con su mayoria absoluta 
poco podemos manifestar de nuevo, ya lo hemos 
manifestado en muchas ocasiones que ocurriria 
lo que esta ocurriendo.
El equipo de gobierno con su mayoria absoluta 
está haciendo las cosas que quiere, como quiere 
y porque quiere. Además pensando más en los 
intereses de partido y en la defensa descarada-
mente de los gobiernos central y autonomico del 
mismo partido que en la defensa de los intereses 
y necesidades de el pueblo.
Además utilizando su mayoria absoluta como un 
rodillo triturador a la hora de votar los puntos del 
orden del dia según les interesa.
Tambien podremos comprovar en los 17 plenos 
cual ha sido la actuación y el comportamiento de 
los partidos de la oposición.
Desde el primer pleno de la actual legislatura 
ya pudimos comprovar que cada partido de la 
oposición iva por un camino, cada uno haciendo 
la guerra por su cuenta,cosa que se ha ido 
comprovando y reafirmando según han ido 
pasando los plenos.
Y si alguien tiene alguna duda que comprueve 
alguno de los plenos y en especial el de el més de 
octubre pasado, sobre todo los puntos del 6 al 12 
y los puntos 16,18,19,20 y 21.
Izquierda Unida después de anlizarlos opinamos 
si és que el equipo de gobierno y los partidos de 
la oposición son cada uno de un pueblo diferente 
o los puntos del orden del dia expuestos son de 
otros pueblos.
En campaña electoral hemos escuchado muchas 
veces a los representantes de los partidos con 
representación municipal frases como.”Lo primero 
es el pueblo.”Lo primero son los intereses del 
pueblo.”
Pero ha quedado claro después de estos 17 
plenos que cada uno és de un pueblo, y que cada 
uno defiende unos intereses. 

Ser consecuente
Maite Ramos

Simónides dijo: “Muchas veces se arrepiente uno 
de haber hablado y ninguna de haber callado”. 
Breve, claro, conciso y acertado, al igual que la 
conversación que escuché, días atrás, entre chicas 
extranjeras (y no me la invento): “España es el peor 
país del mundo. A ver si se muere pronto Rajoy 
y regresa Zapatero. Rajoy nos odia, en cambio, 
con ZP, los extranjeros vivíamos de maravilla. Por 
ejemplo, nos dan cita para el médico y siempre nos 
toca esperar más de una hora. Son unos racistas 
que te atienden mal. Luego, vas a la farmacia y 
tienes que pagar por las medicinas. Marruecos 
está cien veces mejor que España. En el resto de 
países se cobra mucho más y todos tienen trabajo. 
Aquí te pagan poco y se aprovechan de ti…¡Es una 
vergüenza!. Mi turno. Si tan pésimamente están 

aquí, por tierra, mar y aire hay cantidad de salidas 
hacia “El Dorado”. Se quejan de la sanidad pública, 
mas se les olvida que en sus países de origen, ese 
concepto no saben ni lo que significa. Los españoles 
pagamos un 4 o 50% de los medicamentos 
que se nos recetan. La mayoría viven de alquiler, 
pero compartido con otras personas. Cuando los 
españoles vamos al doctor, esperamos nuestro 
turno; algunos de ellos (sin cita previa) vociferan, 
tachándonos de racistas si no son atendidos nada 
más llegar. ¿Porqué no emigran allende los Pirineos, 
donde todo es perfecto? ¿Para qué tanto sufrimiento 
teniendo a su alcance un abanico de inmejorables 
posibilidades? No lo entiendo: ¿Serán masoquistas? 
Lo que sí no son es consecuentes con sus palabras 
tan rotundas y radicales.
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Titulot xato
Semana otoñal calmada 

PESCA

Andrés Albiol

Las tranquilas aguas de este periodo semanal, dejaron faenar a todas las 
embarcaciones de las distintas pesquerías, que ahora están operativas. 
Hubo gran variedad de pescados y mariscos, pero las cotizaciones 
resultaron flojas para las especies mayoritarias.

En castellà li diuen ratón, en francés grenadier, en anglés rat tail, 
en alemany Ratte Schwanz. El seu nom científic és Coelorhynchus 
coelorhynchus. 
Catalogat com un peix teleósi jugular per tindre les aletes ventrals 
avançades, pertany a l'orde Gadiforme i a la família de Macrúrids o 
granaders. Esta espècie posseïx un cos xaparro anterior i a esmolat 
en la part posterior. Cap xicotet i 'mazuda', boca ínfera no molt gran 
però protàctil. Morro agut, curt i triangular, amb una cresta lateral 
fins a ambdós preopercles. Òrbita de l'ull ovalada. Posseïx un òrgan 
lluminós darrere de les aletes ventrals. És un peix fisoclist i per tant 
no té conducte pneumàtic que alleuja ràpid l'excés de gas en la 
seua bufeta natatòria.
Composició aletes; 1a D-9-10, 2a D 65-70, A 73-83, V 7 i P 15-20. La 
2a D i la A s'unixen en la C.
Està recobert d'escates aspres al tacte, inclús en la cara ventral, 
a excepció del centre de l'abdomen que hi ha una zona negra 
descamada. L'escamació del tronc i cua no tenen carena central. 
La seua coloració és gris fosc en el dors i platejat en els flancs i terrós 
negrós en la part ventral. La zona abdominal és un tant violàcia i el 
bord de l'aleta anal negra. L'interior de la cavitat bucal en negrosa.
Talla màxima 40 cm.
La seua reproducció comença en la tardor. Darrere de la fresa els 
ous són pelàgics. Després d'eclosionar les larves circulen pel corrent 
marina. A mesura que creixen baixen a viure prop del fons, de 500 a 
1.500 m. de profunditat. S'alimenten d'invertebrats com a gambes, 
cucs, etc.
Les seues captures només a l'arrossegament són escasses i tenen 
poc valor comercial.
El sabor de les seues febles carns una vegada pelat és un poc insípid.
S'utilitza d'esquer per a nases gamberes, etc.

  PEIXOS
Alatxa                                               7.411 Kg.
Seitò (Boquerón)                             1.942
Melva                                                   133
Albacota                                            2.323
Rajas (Escritas)                                   317
Mantas                                                  15
Besuc                                                  261
Boga i xucla                                       1.538
Bonítol                                                 717
Burros (Gobios)                                    93
Llampuga                                            306
Caballa                                            3.513
Cintas                                                195
Congre                                              889
Gall (P.S. Pedro)                               341
Orada                                             15.867
Musolas                                               9
Móllera                                             802
Gallineta                                            89
Sorells                                         10.774
Esparrall                                          685
Llenguados                                   2.283

Sarg                                                 188
Lliri                                                 1.674
Japuta                                                248
Llobarro (Lubina)                                87
Mabre                                              532
Aranya                                           477
Pagell                                           7.655
Peluda                                             512
Merluza (Lluç)                            18.921
Rap                                             3.177
Espetón (Aspet)                             736
Rodaballo (R. empetxinat)               11
Rubios                                         1.464
Salmonetes (Moll)                      13.561
Serrans (Morralla)                      2.334
Sardina                                       2.035
Mero                                                 10
Letxa                                            2.184
Bacoreta                                      1.123
J. real (Sorella)                           5.515
Bacaladilla                                   4.999
Llises                                           1.676
Pagre                                               11

Bis (Estornino)                               567
Gatets (Pintarroja)                           40
Roncador                                         14
Rata                                                 10
Palometons                                    203
Corva                                              158
Miseria (Gallo)                                 132
Peix de rei                                       171
Mamona (B. de roca)                        72
Xuxo                                                 40
Saboga                                             30
Déntol                                              165
Chopa                                               51
Palometa blanca                             309
Vidriá (Mojarra)                                44
Rom (Rémol)                                   51
Varios                                              20
                                                 ______
       TOTAL..................           121.763

  CRUSTACIS: 
Cranc                                            506
Escamarlà                                      10

Llagostí                                          860                          
Galera                                        3.481
Llagosta                                        120
Llomanto (Bogavante)                    15
                                               ______
TOTAL...........................           4.997 
  MOL·LUSCOS:
Calamars                                    2.130
S. punxa                                        197
Canana (Pota)                               734
Sipia                                            3.397
Polp roquer                                  7.491
P. blanc                                       2.941
P. mesquer                                      82
Cargols                                          162
                                                _______
   TOTAL............................       17.135
     Resum per Modalidalitats:
ARROSSEGAMENT ………       113.115   
CÉRCOL ……………………         15.771
PALANGRE………………..            2.932
TRESMALL I D’ALTRES ARTS    12.077
                                                      Total Producció.……….      143.895

La pesca de arrastre compuesta por once bous capturó a diario langostino de 16 
a 22 €/Kg., calamar de 8 a 20, peluda a 7, caracol a 10, pescadilla de 4 a 7, rape 
de 3 a 6, dorada de 4 a 12, salmonete de 4 a 5, móllera, maires y burros de 2 a 3, 
galera a 3, aranya y burros a 2, jurel y caballa de 1 a 2 y morrallas de 1 a 3.
El cerco ya pudo extraer peix blau. El martes entre dos llums pillaron 300 cajas de 
boquerón a 8 €/caja (6 Kg) y 100 de sardina a 10. El miércoles una traíña atrapó 
170 cajas de seitó a 29. El par de barcas era de nuestra base.
Las quince barquitas de los artes menores, unas faenan con los trasmallos en 
busca de sepia a 7 €/Kg. y mabre a 6. Dos trasmalleros capturan pagel de 4 a 12, 
bonito a 3 y sorella a 2. Varios se dedican al lenguado que se valora hasta 19 y raya 
a 5. Y otro par opera por los fondos profundos y rocosos de las inmediacionesde 
las islas Columbretes en busca de langosta hasta 30, gallineta a 18 y corva y 
mamona a 3.
Un palangrero cala cerca del litoral este arte de anzuelos, para subastar lubina a 
15 €/Kg., sargo a 7, lliri a 3 y congrio a 2. 
La marrajera este mes se encuentra en veda.
La recolección de pulpo roquero con cadufo se vende de 2 a 5 €/Kg.

PARTE ESTADÍSTIC DE OCTUBRE DEL 2012

Mar con mucha productividad de nuestro crustaceo rey
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ESPORTS
FUtbol.  Escola Futbol Base Vinaròs C.F.

bÀSQUEt.  Club Bàsquet Vinaròs Servol

Este fin de semana fue intenso para el C.B VINARÒS 
SERVOL, ya que aparte de los partidos de sus 
equipos también tuvo lugar la presentación de 
todos los equipos de la presente temporada 2012-
2013 y de la escuela Agustín Baila de baloncesto 
municipal. También este fin de semana comenzó la 
liga comarcal para los alevines y benjamines.
BENJAMIN 
Los benjamines jugaron en casa contra el Benicarló 
consiguiendo su primera victoria en la liga, una liga 
comarcal compuesta por Benicarlo, Torreblanca, 
Peñiscola y Vinaròs.
ALEVINES 
El alevin se desplazó a Benicarló a jugar con el C.P. 
Rodenas, donde consiguió su primera victoria en la 
liga. El equipo alevin tendrá los mismos rivales que 
los benjamines.
INFANTIL MASCULINO 
C.B RURAL CAIXA VINAROS 72 / C.B PUERTO 
SAGUNTO B 45 
El infantil masculino siguio en la senda de las 
victorias basando el partido en la defensa. 
Gracias a ello consiguio ganar el partido por una 
amplia diferencia. Este equipo esta trabajando 
bien y se ve no solo en el resultado sino en el 
juego que hacen los jovenes jugadores. Ahora a 
seguir trabajando para seguir mejorando y seguir 
ganando partidos.
INFANTIL FEMENINO (DESCANSO )
CADETE MASCULINO PATRONATO CASTELLON 
(NO JUGO POR LLUVIA )

CADETE FEDERACION 
C.B PEÑISCOLA 37 / C.B RURAL CAIXA VINAROS 89
El cadete se desplazo a jugar el duelo comarcal contra 
el Peñiscola y consiguio una muy buena victoria. Los 
cadetes de vinaros jugaron un buen partido y mandaron 
en el marcador en todo momento. A base de una buena 
defensa y rapidos contrataques, el Vinaros consiguio ir 
separandose en el marcador hasta llegar al marcador final.
JUNIOR MASCULINO 
C.B CASTELLON B 68 / C.B VINAROS 61 
El junior se desplazo a Castellon con las bajas de 
Maxin y Guillen por lesion, con lo que el equipo era 
practicamente cadete. En el partido dio la cara en todo 
momento menos en los primeros 5 minutos donde el 
Castellon ya habia conseguido 18 puntos. A partir de 
ahi los jugadores del equipo visitante despertaron y 
jugaron un buen partido pero la ventaja de los primeros 
5 minutos se les hacia cuesta arriba y encima se unio 
la lesion en el partido de Carlos. A pesar de esta lesion 
el Vinaros siguio dando la cara en todo momento y 
tuvo sus opciones de ganar el partido, pero las faltas 
personales pasaron factura al final y termino perdiendo 
el partido por una diferencia de 7 puntos. Buen partido 
del Vinaros que debe seguir trabajando para mejorar. 
SENIOR FEMENINO 
C.B WOK HUM VINAROS 55 / ATLÈTIC BÀSQUET 
ALMASSORA 52
El senior femenino del Vinaros consiguio su primera 
victoria en la liga ante uno de los equipos que 
hasta ahora no habia perdido ningun partido. El 
equipo local hizo un muy buen partido durante los 

3 primeros cuartos consiguiendo una ventaja hasta 
de 20 puntos en algun momento del partido. En el 
ultimo cuarto el cansancio paso factura y el equipo 
visitante aprovecho para ir rebajando la diferencia 
en el marcador y tener sus opciones de victoria. Si 
hizo justicia y el Vinaros aguanto el tiron y consiguio 
una victoria totalmente merecida donde que hay 
que destacar a todas las jugadoras tanto las que 
jugaron como las que no, ya que se pasaron todo 
el partido apoyando a sus compañeras. Destacaron 
Bea, Maria Jose, Judit y Alba que tuvieron que jugar 
muchos minutos y asumir su papel de veteranas y a 
las jovenes Irene, Ahinoa, Mireia y Maria Surroca que 
ayudaron y mucho a la primera victoria del equipo 
y no queremos olvidar de Alba, Anna Puig, Claudia, 
Vanesa y Sara (que por lesion no pudo jugar  que se 
pasaron todo el partido animando a sus compañeras. 
Tambien tuvo lugar la presentacion de los equipos 
del club despues de finalizar el partido del senior 
femenino. Ante un pabellon lleno de aficionados, 
familiares y simpatizantes se presentaron todos los 
equipos del C.B VINAROS SERVOL. La presentacion 
tuvo algunos momentos emotivos en los cuales se tuvo 
un reconocimento con Joan Castell jugador infantil 
del club y con Celia Brau jugadora del senior femenino 
que recientemente ha sido madre. La presentacion 
conto con la presencia de muchos exdirectivos del 
baloncesto de Vinaros aparte de la directiva actual que 
es la que hace que el club siga existiendo y tambien se 
conto con la presencia del concejal de deportes Luis 
Adell y otros miembros de la corporación.
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Presentació dels equips de l’Escola Fútbol Base Vinaròs CF 

Presentación del C.B Vinaròs Servol

Ray Santana
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ESPORTS

DIA: DISSABTE, 24 .11.2012 PAVELLÓ POLIESPORTIU  
HORA LLOC ESPORT CATEGORIA ENCONTRE

9 a 16 h PISTA PARQUET PATINATGE TOTES CURS INTENSIU DE TECNIFICACIÓ
17.00 PISTA PARQUET FUTBOL SALA SÈNIOR C.F.S INTER DE VINAROS -C.F.S PLAYAS DEL PUIG
19,00 PISTA PARQUET FUTBOL SALA SÈNIOR C.F. BENICARLO-PEÑISCOLA
HORA LLOC ESPORT CATEGORIA ENCONTRE
11,00 PISTA SINTÈTICA HANDBOL CADETE C BM VINARÒS - CLUB HANDBOL VILAREAL
16,30 PISTA SINTÈTICA FUTBOL SALA INFANTIL CD VINARÒS FS - CFS LA UNIÓN "C"
17,45 PISTA SINTÈTICA FUTBOL SALA CADET CD VINARÒS FS - LES USERES FS

DIA: DIUMENGE 25 .11.2012 PAVELLÓ POLIESPORTIU  
HORA LLOC ESPORT CATEGORIA ENCONTRE
11,00 GIMNÀS S. SEBASTIA T. TAULA PROMOCIÓ C.T.T. VINARÒS - C.T.T. CAMBRILS "A"
11,30 PISTA PARQUET FUTBOL SALA JUVENIL CD VROS FS - C.D. SEGORBE

DIA: DISSABTE 24.11.12 ESTADI    
HORA LLOC ESPORT CATEGORIA ENCONTRE
10,00 CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL CADET VINARÒS  CF"A" - CD ONDA "A"
11,30 CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL INFANTIL VINARÒS  CF"A" - CD ONDA "A"

DIA: DIUMENGE, 25.11.12 ESTADI    
HORA LLOC ESPORT CATEGORIA ENCONTRE
11,30 ESTADI FUTBOL VETERANS AV. VINARÒS CF - AV JESUS I MARIA
16,00 ESTADI FUTBOL PREFERENT VINARÒS CF - CD ACERO B

DIA: DISSABTE, 24.11.2012 CIUTAT ESPORTIVA  
HORA LLOC ESPORT CATEGORIA ENCONTRE
9,30 CAMP 3 FUTBOL PREBENJAMÍ CE FUTUR 09 - BENICARLO BASE FUTBOL "D"

10,45 CAMP 1 FUTBOL BENJAMÍ CE FUTUR 09 "C" - ORPESA CF "B"
10,45 CAMP 2 FUTBOL ALEVÍ CE FUTUR 09 "A" - VILLARREAL CF "D"
11,00 CAMP 3 FUTBOL PREBENJAMÍ CE FUTUR 09- CF ULLDECONA
12,00 CAMP 1 FUTBOL BENJAMI CE FUTUR 09 - CF AMPOSTA ROIG
12,00 CAMP 2 FUTBOL BENJAMÍ CE FUTUR 09 "A" - VILLARREAL CF "D"
12,15 CAMP 3 FUTBOL PATUFETS CE FUTUR 09 - UE RAPITENCA
16,00 CAMP 1 FUTBOL PREBENJAMÍ ATH VINAROS BLAU -CF AMPOSTA BLANC
16,00 CAMP 3 FUTBOL PREBENJAMÍ ATH VINAROS BLANC - CF AMPOSTA ROIG

DIA: DIUMENGE 25.11.2012 CIUTAT ESPORTIVA  
HORA LLOC ESPORT CATEGORIA ENCONTRE

10 A 13 H CIUTAT ESPORTIVA FUTBOL SENIOR CAMPIONAT DE FUTBOL-7 CIUTAT DE VINARÒS
DIA: DISSABTE 24.11.2012 PISTA ATLETISME  

HORA LLOC ESPORT CATEGORIA ENCONTRE
10,00 PISTA ATLETISME FUTBOL FLAG SENIOR PARTIT DE LLIGA C. IRONMAN’S VINARÒS

consell municipal d’Esports Vinaròs
Consulta tota la informació esportiva a www.cmevinaros.es

  PRESENTACIÓ 
DEL CLUB NATACIÓ VINARÒS
El passat 10 de noviembre, el Club 
Natació Vinaròs va realitzar la 
presentació dels seus nedadors en 
les diferents categories.
L’acte va tenir lloc al “Tentadero del 
la Peña Pan y Toros”, amb un gran 
ambient festiu, on tots,  grans i 
menuts, van poder gaudir d’activitats 
i d’un dia diferent. Des d’el CNV volem 
agraïr la gran participación de tots 
el familiars i xiquets que són la base 

d’aquest esport. I també la presència 
dels membres del consistori 
municipal: PP, PSOE i Bloc ;que ens 
van mostrar així el seu suport en 
aquest començament de temporada.
Només ens queda dessitjar als 
nostres esportistes  els mateixos éxits 
esportius que van tenir l’any passat o  
si pot ser millors, amb nous reptes i 
molta il.lusió. I portar així  el nom de 
Vinaròs per tota la geografía, tant a 
nivell autonómic  com nacional.

CONTROL PROVINCIAL 2
El Club Natació Vinaròs ha començat 
aquest dissabte 17 i diumenge 18, el 
calendari de competicions d’aquesta 
temporada 2012-2013.
El control provincial 2 celebrat a la 
veïna ciutat de Benicarló, ha reunit a sis 
clubs de la provincia de Castelló, de les 
categories infantil, junior i absolut. El 
nostre equip s’ha desplaçat  amb un total 
de 28 nedadors, 17 homes i 11 dones.

La primera presa de contacte amb 
la competició ha estat molt positiva, 
nedant tots a un bon nivell. Hem de 
tenir en compte que encara es prompte 
per a rendir a nivell màxim, però segur 
que la progressió continuarà ascendint 
a mesura que passen les jornades.
La setmana que ve, els toca el torn 
als més menuts del club, també 
a Benicarló, dessitjant-los un bon 
començament de  temporada.

NAtACIÓ.  Club Natació Vinaròs-Cala Montero

INFO CME:
El CME vol fer una rectificació en la valoració de la Caminada Popular del 
passat 11 de novembre, ja que l'entitat de l'Aula de Natura no apareixia en 
el agraiments. Donem les gràcies a l'Aula de Natura per la col·laboració 
amb la nostra activitat, tant el dia de l'activitat i la planificació del nou 
recorregut.
 FESTA D'INAUGURACIÓ DE LES ESCOLES ESPORTIVES 2012-13
1 DE DESEMBRE - 10:30 HORES  - PAVELLÓ POLIESPORTIU VINARÒS
Circuit d'activitats per totes les edats (de 6 a 14 anys) - Actuacions - 
Regals per a tots els participants
Premis del concurs de MASCOTA de les Escoles Esportives 12-13
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Ha confirmar la mejoría

Rafa Marcos

FUtbol.  Categoría Regional Preferente

C.D. Onda
2 4

Vinaròs CF

CD Onda: Ionut, Josu (Sebas) Alberto, 
Catalá, Planelles (Ximo) Ibarra, Chicle, 

Bretó, Andoni (Xavi) Elias y Pusi
Vinaròs CF: Raul, Pedro, González, 

Seva, Frank, Wifredo, Mario (Moreno) 
Hugo (Kamal) Ernesto, Sergi (Albert) 

Espinosa y Forés
Goles: 0-1 min.5 Sergi 0-2 min 30 

Sergi, 0-3 Min. 43 Forés 0-4 min.66 
Espinosa, 1-4 min.73 Bretó 2-4 

min.86 Xavi
Árbitro: Robles García. Amarillas para 
los locales Sebas y Chicle y para los 

visitantes Hugo y Espinosa

Más pronto lo hubiese dicho, comentaba en mi anterior 
columna que en el primer tiempo solo se habían conse-
guido materializar cuatro goles y que en la primera media 
hora de partido solo se había marcado un tanto y ningu-
no en los veinte minutos iniciales. Pues bien se rompie-
ron estas estadísticas y fue para mejorarlas ya que se 
consiguieron tantos goles en este primer tiempo jugado 
en Onda como en el resto de los once jugados anterior-
mente y podríamos decir que ha la media hora ya tenía-
mos el partido prácticamente sentenciado para nuestros 
intereses. Por lo tanto el equipo ha dado un paso más y 
aparte de estos datos estadísticos lo importante es que 
ha recuperado su personalidad, esa alegría con la que nos 
ilusiono al principio de competición. Ya se sabe que goles 
son amores, pero si se hacen las cosas bien y se da lo que 
se tiene que dar,  luego se gane o no todos contentos. Por 
supuesto que si se gana mejor, pero generalmente el que 
hace las cosas bien suele salir victorioso. Lo que quiero 
decir es que el que te gane sea porque de verdad es me-
jor o ha sido superior a ti, no porque se lo pongamos fácil. 
Dos victorias consecutivas han sido el mejor antídoto para 
recuperarse, dos victorias ante dos equipos de nivel y que 
venían de endosarle las dos derrotas que ha encajado has-
ta el momento el líder. Podríamos decir que nos hemos 
convertido en el “matagigantes “de los “matagigantes”. 
Este domingo no visita el Acero “b” que también viene de 
puntuar ante el Puzol, no hay que fiarse de su situación en 
la tabla en la que esta semana pese empatar con el líder ha 
caído a zona de descenso. Tan solo ha ganado dos partidos, 
ambos en casa pero lleva seis empates, cuatro de ellos a do-
micilio. Fuera no sabe lo que es ganar y solo ha conseguido 
dos goles pero aparte de que no marca, tampoco le marcan 
ya que ha encajado seis.  Para que nos hagamos una idea 
de lo que pueda ser el partido, han perdido un partido me-
nos que nosotros y han encajado cinco goles menos. Vistos 
estos datos será un partido para tener mucha paciencia y 
especialmente no dejarse sorprender por un gol visitante. Si 
conseguimos adelantarnos  tendremos mucho camino re-
corrido. Habrá que jugar con los cinco sentidos y confirmar 
con una victoria la mejoría total del equipo.
Si las cuentas no me fallan, Hugo será baja por sanción 
al haber visto la quinta amarilla. En total si mis datos son 
correctos nos han mostrado 33 amarillas y 2 rojas,  1 di-
recta y 1 por acumulación pero que solo han supuesto un 
minuto de inferioridad ya que la doble amarilla fue mos-
trada en el minuto 89 de partido y la roja directa fue mos-
trada a un jugador del  banquillo. En este sentido hasta la 
fecha no damos mucha ventaja que digamos a los rivales.
El que sigue sumando y de que manera es el juvenil, esta 
semana ha goleado al Puzol “b” consiguiendo la mayor 
goleada hasta día de hoy en el campeonato (10 – 1). En 
jornadas atrás y en diversos partidos de otros equipos, se 
dieron resultados abultados como (1 – 6), (0 – 5), 
(5 – 0), (0 – 6), (7 -0) o (6 – 0). Ya se sabe que según sean 
de primer o tercer año, la diferencia de edad en juveni-
les se nota mucho. Son segundos en la tabla seguidos de 
cerca por el Alcora a 3puntos y a 7 del líder Acero “b” que 
ha sido el único que cuenta sus partidos por victorias, los 
de Sergi Morales han ganado 7, empatado 2 y perdido 1. 
Están en puesto de ascenso que es su objetivo tras perder 
la categoría la temporada pasada. Van por el buen cami-
no, que sigan así. Esta jornada visitan al Roda “C”, hay que 
ganar para recortarle al líder o distanciar al tercero ya que 
juegan entre ellos.

Partido disputado en el Estadio Municipal 
“La Serratella” de Onda con dominio absoluto 
del equipo langostinero que realizó una 
memorable exhibición de juego de conjunto 
que desarboló desde el primer minuto de 
juego a un contrario que se las veía y deseaba 
para achicar los balones visitantes en el área 
local con un gran peligro de gol. Con un 
apabullante marcador a favor del Vinaròs, los 
dos conjuntos se fueron al vestuario. Ya en la 
reanudación los langostineros aun tuvieron 
opción de lograr un par de goles más pero se 
relajaron y el Onda aprovechó para marcar dos 
tantos en las postrimerías del partido. 

Partidazo del Vinaròs 
en “La Serratella” de Onda

Empieza la competición
Este sábado 24 de Noviembre 
a partir de las 9:30, Ironmans 
Vinaròs empieza la tempo-

rada 2012-2013.
Este año, se competirá en Futbol Flag 
y Futbol Americano dentro de las ligas 
organizadas en la comunidad Valenciana.
En la modalidad de Futbol Flag, el objetivo 
es luchar por el primer puesto en la 
clasificación, asignatura pendiente en la 
categoría Open durante estos últimos años. 
La evolución ha sido fantástica, pero quizás 
falta el premio de la primera posición que se 
les está escapando año tras año aún siendo 
muy buenas las posiciones conseguidas al 
tener varios subcampeonatos autonómicos.
En la modalidad de Futbol Americano, 
Ironmans renueva su imagen e inicia un 

nuevo proyecto con muchos jugadores 
rookies que están deseosos de probar este 
espectacular deporte. Después del parón de 
una temporada, el equipo se ha reforzado 
con los nuevos jugadores provenientes del 
flag junior, nuevos deportistas y antiguos 
componentes que han vuelto a las filas del 
club dirigidos por los entrenadores Victor 
Casajuana y Diego Klinkhammer. El objetivo 
de esta temporada en la modalidad Tackle 
(Contacto) es asentar el futbol americano 
y crear escuela para todas las nuevas 
incorporaciones, siendo en competición 
el equipo más nuevo en la liga Valenciana 
pero que espera dar alguna sorpresa en los 
campos de juego.
Los encuentros de este sábado serán contra 
Valencia Firebats y Valencia Giants en la 
modalidad Flag Open.

El passat diumenge 11 de 
Novembre es va disputar la 
mitja marató de Cuenca on 
prenia la sortida el membre 

del Club Triatló JiJi-Jaja, Victor Miralles. Baix 
una meteorologia molt desfavorable que va 
incrementar la duresa de la prova, finalment 
va acabar 4t de la seva categoria i va baixar la 
marca respecte a la passada edició del 2011 
marcant 1:28:51 en la línia d'arribada.

tRIAtlÓ.  Club Triatló Jiji-Jaja Vinaròs

FUtbol AMERICÀ.  Club Ironmans Vinaròs



27

24 novembre 2012
FO

TO
S 

 F
ot

og
ra

m
es

.c
om

ESPORTS

 CLASIFICACIÓN GENERAL de la prueba
 1º BELSUS                     Jesús Espada Madrazo     1,380 kg
2º BORNEO                  Víctor Febrer Pascual       1,380 kg
3º CALATAI & ROSE     Agustín Serrano Miralles  1,120 kg
 CLASIFICACIÓN MAYOR Nº PIEZAS
 1º BORNEO                  Víctor Febrer Pascual    4 piezas
CLASIFICACIÓN PIEZA MAYOR
1º BORNEO                  Víctor Febrer Pascual    1,730 kg

PESCA.  Club Pesca Vinaròs

La segona edició del Duatló Escolar de Vinaròs, 
organitzada pel Club Triatló Jiji-Jaja Vinaròs, va ser 
un gran èxit de participació per als més menuts de 
la Federació de Triatló de la Comunitat Valenciana 
i duatletes locals. Aquesta prova està emmarcada 
dins el calendari dels Jocs Esportius de la CV.
El Tragaleguas.org va ser el gran dominador en 
categoria cadet. No en va, Javier Lluch i Sharon 
Belén García es van adjudicar el títol en nois i noies, 
respectivament.
Javier Lluch va haver d'esforçar fins a l'últim 
moment per batre Jorge Antonio Lagoa, del 

Tripuçol, que va entrar a dos segons del guanyador. 
La victòria de Sharon Belén García va ser més 
folgada i va avantatjar a Andrea Fernández, del 
Multiesport Marina Alta, en més de tres minuts. En 
infantil, Romaric Forques, del CEA Bétera, va batre 
al seu company de club Ivan Hernández. 
L'diferència entre tots dos va ser de 15 segons. En 
noies, Sara Alemany, del C. TRIESPORT Roquette, 
va ser millor que Patricia Montanyana, del CT 
CD Montcada, que va ser segona a gairebé un 
minut i mig. Els alevins Arnau Rosaleny, del CTH 
Picassent, i Lidia Cubas, del Tripuçol, els benjamins 

David Cantero, del Triculpelat Fisiomar Alaquàs 
CT, i Alejandra Seguí, del Tragaleguas.org, i el 
multiesport Raúl Llorca, del C. TRIESPORT Roquette, 
van completar la nòmina de guanyadors.
Des de el club Triatló Jiji-Jaja Vinaròs, volem agrair la 
seva presencia als  177 inscrits, dels que quasi 100 
eren escolars de Vinaròs, i a totes les entitats col.
laboradores i com sempre a tots els voluntaris que 
any rera any venen desinteresadament a ajudar-
mos en l’organització dels diferents events del Club.
Podeu veure totes del imatges a www.tri.cat i el 
video de la prova a  www.jntv.es.

Èxit de la Duatló Escolar de Vinaròs

1º oPEN PESCA CEFAlÓPoDoS
El pasado sábado día 17 se cele-
bró el    1º OPEN DE PESCA CEFA-
LÓPODOS  de esta temporada, 
organizado por el Club Náutico Vi-
naròs. A pesar de que el día no era 
de los más propicios para este tipo 
de pesca, a las 8 de la mañana se 
daba las salida a las embarcacio-
nes participantes. A mitad  ma-
ñana  la lluvia y la mala  mar  hizo 
que algunas de las embarcaciones 
entraran a puerto antes del final 
de la prueba que era a las 13:00 h. 
Las capturas fueron muy escasas 
y solo tres de las embarcaciones 
obtuvieron capturas. Al final de la 
entrega de trofeos la sección de 

pesca del C.N.V. ofreció un ape-
ritivo a todos los participantes y 
presentes en el acto.
 Agradecer la colaboración de las 
entidades comerciales: INTERIORS 
MOBILIARI, COMINSA AGRARIA, 
LUIS GUARCH E HIJOS, FUSTES 
GRIÑO, RESTAURANT NÁUTIC, 
MÁRMOLES SOSPEDRA, FERRETE-
RÍA MARTORELL, MADERAS BAS, 
MGB NÁUTICA, RTE. BAR KM.148, 
RESTAURANTE BERGANTÍN, TOT 
IMPRÈS, DAVIMA RENT A CAR, PIZ-
ZERIA SAMARUC, NOVA CASA, SE-
RRAMART, NÁUTICA COLUMBRE-
TES, FEBRER PASCUAL CORTINAT-
GES, , NÁUTICA START, PEUGEOT 
GINER-TORRES

El passat dia 18 de Novembre es va 
celebrar la 89ª edició de la cursa clàssica 
Jean Bouin de Barcelona. Aquesta cursa 
es la més antiga d’Espanya i es una 
cita marcada amb roig al calendari per 
al Club Esportiu Vinaròs – Aigües de 
Vinaròs- ja que el club assisteix des de 
fa més de 25 anys. El Club vol destacar 
la massiva participació d’atletes en les 
diferents curses.
El club va obtindré grans resultats 
en diverses categories, però el més 
destacat va ser el primer lloc de Carla 
Masip en categoria Juvenil, entrant 
a meta en el tercer lloc de la general 
entrant per davant d’atletes Junior, en 
un circuit molt exigent i amb un gran 
desnivell. El ex-atleta del Club Esportiu 
Vinaròs Eric Nolla del F.C.Barcelona 
va quedar 5º en la categoria Promesa. 
En categoria Open destacar que van 
participar 13.000 persones, una cursa 
de 10kms que recorre els principals 

carrers de Barcelona, l’atleta Jahvé 
Fernández va entrar amb un temps de 
36’:25” sent el 103º de la classificació 
general, i Antonio Adell “Puchi” el 260º 
amb un temps de 38’:22”. També van 
participar en aquesta categoria Javi 
Meseguer, Jose Maria Saiz, Sergio 
Abargues, Jordan, Xavi Fontelles, Emilio 
Querol, Javier Segura, Juan Rafael “Fali”, 
Kaiko, Alba Sánchez, Manolo Sánchez, 
Victor M. Alejandro, Didi, David Miralles, 
Eva Sorlí, Miguel Ángel Carvajal, Silvia 
Giner, Mª Jesús Pablo i Sofia Limón.
També van participar en les seves res-
pectives categories els següents atletes:
Cadets: Alejandro Sánchez 37º, Miguel 
Angel Carvajal 38º, Cristan Vanhaelen 
97º, Marc Jovani 100º i Maite Serrat 43º.
Infantils: Guillermo Carvajal 121º, 49º 
Parel Vanhaelen Rosa Sebastià 136º, 
Isabel Chiva 142º i Alba Giner 208º.
Alevins: Lidia Cruz 121º, Ruth Miralles 
151º, Blanca Saiz 220º.

tRIAtlÓ.  Club Triatló Jiji-Jaja Vinaròs

El C.E. Aigües De Vinaròs a la 89ª Jean Bouin 

AtlEtISME.  Club Esportiu Aigües-Vinaròs
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CONSELL MUNICIPAL DE FORMACIÓ 
DE PERSONES ADULTES INFORMA:

Tauler Municipal

L'AJUNTAMENT INFORMA

AMPLIACIÓ HORARI ECOPARC MÒBIL

El Consorci de Residus de la zona nord ha ampliat els 
dies que posa a disposició dels ciutadans l’ecoparc mòbil 
per a la recollida selectiva de residus:
Nou horari ecoparc mòbil:
Dilluns, divendres i dissabte: de 08.00h a 15.00h.
Lloc:
Passeig Joan Ribera s/n encreuament amb carrer Molí. 
Més informació:
www.consorcicastellonord.com

REGIDORIA DE BENESTAR SOCIAL

REGIDORIA DE BENESTAR SOCIAL INFORMA:

TRAMITACIÓ DE LA TARGETA DAURADA
Es comunica a les persones interessades a obtenir la targeta daurada 
per poder accedir al transport públic urbà de manera gratuïta,  que 
el proper dia  que es durà a terme la  seva tramitació serà el  5 de 
diciembre de 2012.

Requisits:
- Estar empadronat a Vinaròs.
- Tindre 65 anys complits
- Presentar el DNI original.

Lloc: Regidoria de Benestar Social, Pl. de Sant Antoni, 19-baix
Horari: de 10’00h. a 13’00h.

SERVICIO GRATUITO DE ASESORAMIENTO Y MEDIACIÓN EN RECLAMACIONES 
DE PRÉSTAMOS HIPOTECARIOS SOBRE LA VIVIENDA HABITUAL.
JUEVES 29 DE NOVIEMBRE DE 10 A 14 HORAS.
 
            LUGAR: EDIFICIO DE SERVICIOS SOCIALES (Plaza San Antonio), EN LA 
SEGUNDA PLANTA (Entrada por la puerta lateral)
 
            TELÉFONO DE INFORMACIÓN Y CITA PREVIA          
            964825717 (EL MISMO DÍA QUE SE PRESTA EL SERVICIO)
            964455257 (DÍAS EN LOS QUE NO SE PRESTA EL SERVICIO)
_______________________________________________________________

SERVEI GRATUÏT D'ASSESSORAMENT I MEDIACIÓ EN RECLAMACIONS DE 
PRÉSTECS HIPOTECARIS SOBRE LA VIVENDA HABITUAL.
DIJOUS 29 DE NOVEMBRE DE 10 A 14 HORES.
 
             LLOC: EDIFICI DE SERVEIS SOCIALS (Plaça Sant Antoni), A LA SEGONA 
PLANTA (Entrada per la porta lateral)
 
             TELÈFON D'INFORMACIÓ I CITA PRÈVIA
             964825717 (EL MATEIX DIA QUE ES PRESTA EL SERVEI)
             964455257 (DIES EN QUÈ NO ES PRESTA EL SERVEI)

Curs d’autoestima i 
habilitats socials: 
Autoestima segons R. Niebuhr és “la gràcia 
per a acceptar amb serenitat les coses que 
no podem canviar, el valor per canviar les 
coses que podem canviar, i la saviesa per a 
distingir unes de les altres”

Horari: Dilluns i dimarts de 15.15 h a 16.45 h.
Conduït per: Marta Bonet
Hi ha places disponibles

Informació i inscripcions:
Matins: Dilluns, dimarts i 
dimecres 11.30 – 13.30 h
Vesprades: Dijous 18 – 20h
Av. Colom s/n (antiga escola 
S. Sebastià) 
Tel. 964 40 74 93 / www.epa.
vinaros.es
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CONSELL MUNICIPAL DE FORMACIÓ 
DE PERSONES ADULTES INFORMA:

L ' A J U N T A M E N T  I N F O R M A
L'Ajuntament de Vinaròs disposa d'un correu electrònic on pots enviar les 
teues queixes, suggerències, propostes, tot allò que consideres oportú. 
Digues la teua!

participa@vinaros.es

El Ayuntamiento de Vinaròs dispone de un correo electrónico donde puedes 
enviar tus quejas, sugerencias, propuestas, todo aquello que consideres 
oportuno. ¡Di la tuya!

Data: del 14/12/12 al 6/1/13
Lloc: Plaça Sant Valent
Places vacants: 6 (4 m x 1 m)
Horari: de 18.00 h a 22.00 h
Productes: Artesania i manualitats
PRESENTACIÓ D’INSTÀNCIES: 
DEL 5 DE NOVEMBRE AL 30 DE NOVEMBRE DE 2012
La documentació a aportar serà la següent, 
mitjançant fotocòpia compulsada: 
DNI
NIE amb permís de treball en vigor
Certificat de registre de l’UE i DNI o passaport en 
vigor
Targeta d’identificació fiscal de persones jurídiques
Vida laboral de la Seguretat Social
Justificant de pagament de quota d’autònoms
Certificat del compliment de les obligacions 
tributàries locals (Plaça Mª Conesa)
Justificant de l’ingrés en concepte de taxa (3ª planta 
de l’Ajuntament)
Relació dels productes en venda

LA REGIDORIA DE GOVERNACIÓ INFORMA:

Tauler Municipal

OFERTA DE PARTICIPACIÓ EN EL MERCAT EXTRAORDINARI 
DE NADAL DE PRODUCTES D’ARTESANIA NO PERIÒDICS DEL 

MUNICIPI DE VINARÒS ANY 2012-2013

Informació i inscripcions:
Matins: Dilluns, dimarts i dimecres 11.30 – 13.30 h, Vesprades: Dijous 18 – 20h

Av. Colom s/n (antiga escola S. Sebastià) 
Tel. 964 40 74 93 / www.epa.vinaros.es

Horari: Dimecres de 20.15 a 21.15 h
Inici: 28 de novembre
Conduït per: Carlos Vives

Hi ha places disponibles

Curs per aprendre a cantar: 

QUI CANTA ELS SEUS 
MALS ESPANTA
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ESQUELES

PUBLICITAT

www.vinarosnews.net

www.vinarosnews.net
Seguiu al Vinaròs.News 

ESQUELES

Sus hijos, nietos, biznietos, sobrinos y 
cuidadoras, participan tan dolorosa pérdida 

y ruegan una oración por su alma.

Rogar a Dios por el alma de:
Dña. Teresa Brau Agramunt

Falleció cristianamente en Vinaròs 
el dia 14 de noviembre de 2012 a los 95 años 

D.E.P.

ANIVERSARIS



31

24 novembre 2012agenda

TELÈFONS D’INTERÉS
Ajuntament 964 40 77 00
Aigües de Vinaròs 964 40 77 67
Ambulatori (cita prèvia)
Ambulatori (urgències)

964 47 75 00
964 45 57 57

Biblioteca 964 45 95 90
Casal Jove 964 40 03 14

Contribucions  964 45 47 52
Cultura  964 40 79 61
Creu Roja Vinaròs                964 45 94 64    
Ecoparc / Recollida de mobles  964 40 78 03
Emergències 112
Emergències ambulància                670 00 89 32
Ermita de Vinaròs                964 45 68 47
Escola d’Art 964 45 38 02
Escola de Música 964 45 62 03

Gruas y taxis Jaime Bas, S.L. · 24 horas 964 40 11 11
Guàrdia Civil 964 40 71 40
Hisenda 964 40 22 11
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00
Hospital (cita prèvia) 964 47 71 60
Infodona 964 45 64 52
Informació i Turisme/OMIC 964 45 33 34
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50
ITV 902 12 00 13
Participació Ciutadana 900 50 63 76
Patronat d’Esports 964 45 46 08
Patronat de Turisme 964 45 52 53
Policia Local 964 40 77 04
PROP 964 456 234 / 012
Ràdio Taxi Vinaròs 964 45 51 51
Recollida d’animals perduts 964 45 00 07
Registre civil 964 45 28 77
Registre de la propietat 964 45 18 14
SERVEF (Oficina d’ocupació) 964 45 05 16
Serveis Socials 964 45 00 75
Taxi Lorca 600 600 333

Víctimes de la violència de génere
Taxi Arcadi (adaptat per a discapacitats)

016
674 700 700

Parròquia arxiprestal de l’Assumpció: Laborals: 9.00 i 19 h. 
Festius: 9.00,10.30, 12.00 i 19 h.
Convent Divina Providència: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h.
Parròquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h
Sant Roc: Dissabte: 20.30h (juliol i agost)
El Carme dels Mariners: Festius: 10.15 h
Residència de Sant Sebastià: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h
Església Evangèlica (St. Josep 69): Diumenges: 11.00 h, Dimarts estudi 
bíblic: 20 h 
Església Evangèlica (av. Tarragona): Dijous: 20.30 h. Diumenge: 11.00 h 

HORARI DE MISSES

AUTOBUSOS
 VINARÒS - BARCELONA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15
BARCELONA - VINARÒS
De dilluns a divendres: 10.00, 13.00, 15.00, 16.30, 18.00, 19.30 i 21.30. 
Dissabtes: 11.00, 16.30  i 21.30 Diumenges i festius: 11.00 i 21.30. 
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE
 VINARÒS-CASTELLÓ
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital)
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso)
Tots els autobusos surten 10 min. abans del parc de les Caterinetes
 CASTELLÓ-VINARÒS
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso)
*Confirmeu l’horari al 964 40 19 36 · AUTOS MEDITERRÁNEO
 VINARÒS-MADRID

 MADRID-VINARÒS

Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 02 09 99 · AUTO RES
 VINARÒS-SARAGOSSA
Diari: 7.00 i 15.30

 SARAGOSSA-VINARÒS
Diari: 10.45 i 15.30

 VINARÒS-CASTELLÓ (continua a València)
De dilluns a divendres: Vinaròs 7.30, Castelló 8.45, València 9.45
Dissabtes: Vinaròs 7.30, Castello 9.30,València 10.30
 VALÈNCIA-CASTELLÓ-VINARÒS
De dilluns a divendres: València 13.30, Castelló 15.00, Vinaròs 17.00
Dissabtes: , València 14.00, Castello 15.00,Vinaròs 17.00
 VINARÒS-TORTOSA
De dilluns a divendres: 5.55, 6.45, 7.00, 7.45, 8.45, 9.45, 10.45, 
11.45, 12.45, 13.45, 14.45, 15.30, 15.45, 16.45, 17.45, 18.45, 
19.45, 20.45
Dissabtes, Diumenges i festius: 7.00, 7.45, 8.45, 10.45, 11.45, 
12.45, 15.30, 16.45, 17.45, 19.15
 TORTOSA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.15, 7.00, 8.00, 9.00, 10.00, 10.30, 
11.00, 12.00, 13.00, 14.00, 14.25, 14.45, 15.30, 17.00, 18.00, 
19.00, 19.05, 20.15, 21.15 i 23.15
Dissabtes, Diumenges i festius: 6.15, 7.00, 9.00, 10.00, 11.00, 
13.30, 14.00, 14.25, 15.00, 17.30, 19.00, 19.05, 21.00
Parada: Av. Llibertat
*Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE

 VINARÒS-ULLDECONA-STA. BÀRBARA-TORTOSA
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BÀRBARA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 14.45
 VINARÒS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÒS
De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30
Parada: Av. Llibertat

 VINARÒS (AV. PICASSO) - ST. MATEU - CATÍ ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO
VINARÒS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LA JANA ST. MATEU XERT ANROIG CATÍ

8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella
13.30 13.35 13.50 14.00 14.10 14.35 14.20
16.00 16.05 16.20 16.30 16.40 16.55 Continua a Morella
18.15 18.20 18.35 18.45 19.00 19.10 19.25 19.45 19.50 20.00

CATÍ - ST. MATEU - VINARÒS  (AV. LLIBERTAT I CATERINETES) ·  De dilluns a divendres no festius · AUTOS MEDITERRÁNEO
CATÍ ANROIG XERT ST. MATEU CANET LA JANA TRAIGUERA ST. JORDI HOSPITAL VINARÒS
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00

AUTOBUSOS VINARÒS - BENICARLÓ - PENÍSCOLA (HORARI ESTIU)

 VINARÒS (Església)-BENICARLÓ-PENÍSCOLA
6.35, 7.05, 7.20, 7.35, 7.50, 8.05, 8.20, 8.35, 9.05, 9.35, 10.05, 
10.35, 11.05, 11.35, 12.05, 12.35, 13.05, 13.35, 14.05, 14.35, 15.05, 
15.35, 16.05, 16.35, 17.05, 17.35, 18.05, 18.35, 19.05, 19.35, 20.05, 
20.35, 21.05, 21.35, 22.05, 22.35, 23.05, 23.35
*Els autobusos surten 5 minuts abans del Riu Servol

 PENÍSCOLA-BENICARLÓ-VINARÒS (Av. Llibertat i Caterinetes)
7.30, 8.15, 8.45, 9.15, 9.45, 10.15, 10.45, 11.15, 11.45, 12.15, 12.45, 
13.15, 13.45, 14.15, 14.45, 15.15, 15.45, 16.15, 16.45, 17.15, 17.45, 
18.15, 18.45, 19.15, 19.45, 20.15, 20.45, 21.15, 21.45, 22.15, 22.45, 
23.15, 23.45, 0.00, 0.15, 0.30, 0.45
. *Tots els autobusos tenen parada a l’Hospital

AUTOBUSOS URBANS

Cerrajero 24h ·  Vimar 667 60 70 86

 ZONA NORD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11.05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35
DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11.00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30
Zona nord (Deveses) – Vinaròs (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 
12.00, 13.10, 17.00, 17.40 i 18.50

 ZONA SUD
DE DILLUNS A DIVENDRES
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. Lliber-
tat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00

DISSABTE, DIUMENGE I FESTIUS(*)
Vinaròs (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00
Zona sud (Aiguadoliva per Colònia Europa) – Vinaròs (Av. Lliber-
tat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15

(*)Els diumenges i festius només hi haurà servei durant els mesos de juliol i agost

00,30 10,30 16,00Vinaròs
07,00 17,30 22,35Madrid

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

01,00 08,00 15,00Madrid
07,55 15,10 21,35Vinaròs

DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS

Cerrajero 24h ·  La solución rápida 627 849 392

Consell Municipal de Formació de Persones Adultes: 
964 45 30 44
964 40 74 93

Centre de Formació de Persones Adultes “Llibertat”: 

Gas butà 964 45 11 24

Parada: Av. Llibertat                         *Confirmeu sempre l’horari al telèfon: 902 11 98 14 · HIFE

TRENS A BARCELONA DIRECCIÓ VALÈNCIA 
VINARÒS BARCELONAANADA

 8.30
 9.19
 11.00
 12.00
 15.00
 17.00
 19.17
 19.30

Alaris
Reg. Exp.
Talgo

Talgo

Talgo

Talgo

Alaris
Reg. Exp.

 10.30
 12.27
 12.52
 13.49
 16.49
 18.57
 22.31
 21.28

Sortida de

Talgo
Reg. Exp.

Talgo

Alaris
Alaris

Reg. Exp.
Talgo
Talgo
Reg. Exp.

TORNADATORNADA VINARÒSBARCELONA ANADA VINARÒS CASTELLÓ VALÈNCIA MADRID
 10.00
 10.35
 13.08
 14.05
 16.35
 17.00
 17.15
 19.55
 20.10

VALÈNCIA
 10.43
 11.34
 13.52
 14.51
 17.20
 17.59
 18.03
 20.48
 21.04

CASTELLÓ
 11.24
 12.31
 14.30
 15.38
 17.53
 18.54
 18.37
 21.28
 21.54

VINARÒS
Arribada aSortida de Arribada a Sortida de Arribada a Arribada a Arribada a Sortida de Sortida de Arribada a

El Diariet no es fa responsable de canvis i/o errors en els horaris. Cal consultar-los a www.renfe.es o al telèfon: 902 24 02 02

Reg. Exp.
Reg.Exp.
TALGO
TALGO 
Alaris
Reg.Exp.
Alaris
TALGO
Reg.Exp.
TALGO
Reg.Exp.
TALGO

7.10
10.24
11.33
14.31
15.39
16.56
17.54
18.38
18.55
21.29
21.55
22.03

10.23

13.35
16.37
17.39

20.09
20.39
22.08
23.46

23.58

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

NO Dom

NO Sab

Domingo

ALVIA
Reg Exp.
Reg Exp.
Alaris
Reg.Exp
TALGO
TALGO
Reg.Exp.
ALVIA
TALGO
TALGO
Reg.Exp
Alaris

6.50
7.20
8.28
10.31
12.27
12.53
13.50
14.04
16.45
16.50
18.58
19.14
21.29

7.30
8.14
9.21
11.05
13.18
13.37
14.25
14.55
17.28
17.32
19.40
20.12
22.10

8.17
9.07
10.19
11.50
14.12
14.30
15.15
15.50
18.15
18.01
20.25
21.29
23.03

Diario

NO Sab/Dom

Sábados

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

Diario

10.25

20.32

TORTOSA
Arribada a

7.45
11.00

17.36

19.34

22.30

TARRAGONA
Arribada a

8.54

12.34
15.37
16.39

18.53
19.38
20.58
22.40

23.04

FARMÀCIES DE GUÀRDIA
HORARI DE GUÀRDIES

de 8 a 24 hores · Fora d’aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704
24 Novembre SANZ c. Pont, 83

25 Novembre VALLS zona turística nord, 11

26 Novembre MATEU c. Sant Francesc, 103

27 Novembre TORREGROSA av. Llibertat, 9

28 Novembre MARTÍNEZ av. País Valencià, 15

29 Novembre FERRER pl. Sant Antoni, 39

30 Novembre ROCA c. Sant Francesc, 6



Si domicilies la teva pensió
a Caixa Vinaròs

una d’aquestes cistelles
es teva!
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